

မေတ္တာ၏ အကျိုးအာနိသင်
 မေတ္တာ၏ အကျိုးအာနိသင်သည် အလွန်များပြား ကြီးမားမြင့်မြတ်၏။
 ဘဝသမ္ပတ္တိအကျိုးပေးသန်သော ကောင်းသောကံတကာတည်းတွင်
 ဤမေတ္တာကံသည် အထွတ်မြတ်ဆုံး၊ အသာဆုံးတည်း။ မေတ္တာကံကို
 တုပြိုင်နိုင်သော ကံဟူ၍ မရှိပေ။
 သေကျွတောင်ဆရာတော် ဦးတိလောက

နိုင်ငံတော်သမ္မတ၊ ဇနီးနှင့် မိသားစုတို့အား ခရစ်ယာန်လူငယ်များ ဓမ္မတေးအဖွဲ့က ခရစ်တော်မွေးနေ့အကြို လာရောက်မေတ္တာပို့ဆုတောင်း ကောင်းချီးပေး

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၄

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်၊ ဇနီး ဒေါ်ခင်ခင်ဝင်းနှင့် မိသားစုတို့အား ခရစ်တော်မွေးနေ့အကြိုအဖြစ် မြန်မာနိုင်ငံ ခရစ်ယာန်အသင်းတော်များကောင်စီမှ အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး သိက္ခာတော်ရဆရာ စောရွှေလင်းနှင့် တိုင်းရင်းသားလူငယ်များပါဝင်သော ငြိမ်းချမ်းရေးအတွက် ခရစ်ယာန်လူငယ်များဓမ္မတေးအဖွဲ့က ယနေ့ ၂၃ နာရီ ၁၅ မိနစ်တွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော်၌ လာရောက်ဆုတောင်းကောင်းချီးပေးကြသည်။

စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့



နိုင်ငံတော်သမ္မတ၊ ဇနီးနှင့်မိသားစုတို့ ငြိမ်းချမ်းရေးအတွက် ခရစ်ယာန်လူငယ်များဓမ္မတေးအဖွဲ့နှင့်အတူ စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ကြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

တစ်ကမ္ဘာလုံး ငြိမ်းချမ်းသာယာ
 စာမျက်နှာ - ၂

**မြစ်ကြီးနား-ဆွမ်ပရာဘွမ်-ပူတာအိုကားလမ်းမကြီးပေါ်ရှိ
သံကူကွန်ကရစ်တံတားလေးစင်း တစ်ပြိုင်တည်းဖွင့်လှစ်**
 စာမျက်နှာ - ၅

**ကန်ဒေါ်လာ ၁၅ သန်းတန် ကွန်ကရစ်စက်ရုံ
မြန်မာ-ဂျပန် ပူးတွဲတည်ဆောက်မည်**
 စာမျက်နှာ - ၉

အပတ်စဉ်တိုယိုတာကားအသစ်တစ်စီးအပါအဝင် အခြားထုတ်ပေါင်းများစွာ ကံထူးနိုင်မည့် ကံစမ်းခွင့်လက်မှတ်များရယူရန် နည်းလမ်းများ

မြန်မာ့အသင်း

MPT အချင်းချင်းပြည်တွင်း၊ ဝင်ရောက်ခြင်း၊ ၃၀၀၀ ကျပ်နှင့်အထက်ခွင့်ပြုသွင်းခြင်း၊ MPT ဆင်းကတ်အသစ် ဝယ်ယူအသုံးပြုခြင်း

For more information www.mpt.com.mm www.facebook.com/mptofficialpage MPTOFFICIAL

106 call free 24 hours everyday

ပြည်တွင်းရေးရာ

နိုင်ငံတော်သမ္မတမှ

ဆုတောင်းပွဲတွင် နော်တာ ဟေညောနှင့် ဦးလင်းထက်ထက်တို့ ဦးဆောင်သည့် တိုင်းရင်းသားလူငယ် များပါဝင်သော ငြိမ်းချမ်းရေးအတွက် ခရစ်ယာန်လူငယ်များ ဓမ္မတေးအဖွဲ့ က နှုတ်ခွန်းဆက်သပြီး ဓမ္မတေး သီချင်းများသီဆို၍ ပြည်ထောင်စု သမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံတော်သမ္မတတို့အတွက် မေတ္တာ ပို့ ဆုတောင်းကောင်းချီးပေးကြသည်။ ထို့နောက် မြန်မာနိုင်ငံခရစ်ယာန် အသင်းတော်များကောင်စီမှ သိက္ခာ တော်ရဆရာ စောဦးဒိုဝါးက နိုင်ငံတော်သမ္မတ၊ ဇနီးနှင့် မိသားစုတို့ အတွက် မေတ္တာပို့ဆုတောင်း ကောင်းချီးပေးသည်။

ထို့အတူ မြန်မာနိုင်ငံခရစ်ယာန် အသင်းတော်များ ကောင်စီမှ အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး သိက္ခာ တော်ရဆရာ စောရွှေလင်းက ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် အတွက် မေတ္တာပို့ဆုတောင်း ကောင်းချီးပေးသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် ဇနီးတို့က သိက္ခာတော်ရဆရာ စောရွှေလင်းနှင့် တိုင်းရင်းသားလူငယ် များပါဝင်သော ငြိမ်းချမ်းရေးအတွက် ခရစ်ယာန်လူငယ်များ ဓမ္မတေး အဖွဲ့အား ဆုတောင်းစကားပြန်လည် ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတ၊ ဇနီး နှင့်မိသားစုတို့အား ဓမ္မတေးအဖွဲ့မှ ကလေးငယ်တစ်ဦးက ခရစ္စမတ်



လက်ဆောင်ပစ္စည်း ပေးအပ်သည်။ ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတ၊ ဇနီး နှင့်မိသားစုတို့က ငြိမ်းချမ်းရေးအတွက် ခရစ်ယာန်လူငယ်များ ဓမ္မတေးအဖွဲ့ အား ရင်းရင်းနှီးနှီးနှုတ်ဆက်ကာ အမှတ်တရ လက်ဆောင်ပစ္စည်း ပေးအပ်ပြီး စုပေါင်းဓာတ်ပုံရိုက်ကြ သည်။ (သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံတော်သမ္မတ၊ ဇနီးနှင့် မိသားစုတို့က ငြိမ်းချမ်းရေးအတွက် ခရစ်ယာန်လူငယ်များ ဓမ္မတေးအဖွဲ့အား ရင်းရင်းနှီးနှီးလိုက်လံနှုတ်ဆက် စဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ရန်ကုန်မြို့၊ မြို့တော်ခန်းမအနီး မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်းရှိ ဧမာနွေလဘုရားကျောင်းနှင့် AYA Bank တို့တွင် ခရစ္စမတ်အကြို ရောင်စုံမီးများ ထွန်းညှိ ထားသည်ကို ဒီဇင်ဘာ ၂၄ ရက် ညက တွေ့ရစဉ်။ (ဓာတ်ပုံ - ငွှေးအောင်)



ရန်ကုန်မြို့၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ် အထက်ပန်းဆိုးတန်းလမ်းရှိ စိန်အန်ထော်နီဘုရားကျောင်း၌ ခရစ္စမတ်အကြို ရောင်စုံမီးများ ထွန်းညှိ ထားသည်ကို ဒီဇင်ဘာ ၂၄ ရက် ညက တွေ့ရစဉ်။(ဓာတ်ပုံ - ငွှေးအောင်)

ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းသင်တန်းကျောင်းအား ကြည့်ရှု

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၄
ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာသန်းအောင်သည် ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ လယ်ဝေးမြို့နယ်ရှိ ပြည်သူ့ ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းသင်တန်း

ကျောင်းသို့ ရောက်ရှိရာ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာစိုးလွင်ငြိမ်းက သင်တန်း ကျောင်းဖွင့်လှစ်ခြင်းနှင့် သင်တန်းကျောင်းတည်ထောင် ထားရှိမှုအခြေအနေ၊ လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးအတွက် ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများအား

သင်တန်းပို့ချမှုနှင့် လက်တွေ့ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်မှု လုပ်ငန်းများ စဉ်ဆက်မပြတ်ဆောင်ရွက်ထားရှိမှု အခြေ အနေများကို ရှင်းလင်းတင်ပြခဲ့သည်။
ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက သင်တန်း ကျောင်းရှိ စာသင်ခန်းမ၊ ကွန်ပျူတာလက်တွေ့သင်ကြားလေ့ ကျင့်မှုခန်းမ၊ သင်တန်းသားများအိပ်ဆောင်၊ ထမင်းစား ဆောင်နှင့် ကျောင်းဝင်းအတွင်း လှည့်လည်ကြည့်ရှု စစ်ဆေးပြီး လိုအပ်သည်များကို ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက် ပေးသည်။ (သတင်းစဉ်)

မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်အခြေအနေ

မွန်-တနင်္သာရီကမ်းရိုးတန်းတစ်လျှောက်နှင့် ကမ်းလွန် ပင်လယ်ပြင်တို့တွင် တစ်ခါတစ်ရံ အရှေ့ဘက်မှ လေပြင်းများ တိုက်ခတ်ပြီး လှိုင်းအသင့်အတင့်မှ လှိုင်းကြီးနိုင်သည်။ အရှေ့ ဘက်မှ လေပြင်းများတိုက်ခတ်စဉ် ရေပြင်မြေပြင်လေသည် တစ်နာရီလျှင် မိုင် ၃၀ မှ ၃၅ မိုင်အထိ တိုက်ခတ်နိုင်သည်။ ကျန်မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်တွင် လှိုင်းအသင့်အတင့်ရှိမည်။

ပြည်တွင်းရေးရာ

စိန့်ပေရိုကက်သလစ်ဘုရားကျောင်းတွင် ခရစ္စမတ်ပွဲတော်နှင့် နှစ်သစ်ကူးပွဲတော်ကျင်းပမည်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၄

၂၀၁၅ ခုနှစ် ခရစ္စမတ်ပွဲတော်နှင့် နှစ်သစ်ကူးပွဲတော်များကို ရန်ကုန်မြို့၊ စိန့်ပေရိုကက်သလစ်ဘုရားကျောင်း ဌာန ဒီဇင်ဘာ ၂၄၊ ၂၅၊ ၂၆ ရက်နှင့် ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၁ ရက်တို့တွင် ကျင်းပသွားမည်ဟု သိရသည်။

ဒီဇင်ဘာ ၂၄ ရက် ည ၁၁ နာရီမှ စတင်ကာ ခရစ္စမတ်သတင်းဝေငှခြင်းနှင့် တေးသံသာများသီဆိုခြင်း အပြီးတွင် မစ္စတာတရားတော်မြတ် ပူဇော်ခြင်းကိုလည်းကောင်း၊ ဒီဇင်ဘာ ၂၅ ရက် နံနက် ၆ နာရီ၊ နံနက် ၈ နာရီနှင့် ညနေ ၅ နာရီတို့တွင် မစ္စတာတရားပူဇော်ခြင်းကို လည်းကောင်း၊ ဒီဇင်ဘာ ၂၆ ရက် ညနေ ၅ နာရီတွင် ကျေးဇူးတင် မစ္စတာတရားတော်မြတ်ပူဇော်ခြင်း၊ အပြစ်ဒဏ်ဆပ်ဖြေခြင်း၊ ကိုယ်တော်မြတ်ကောင်းချီးမင်္ဂလာခံယူခြင်းနှင့် ည ၁၂ နာရီတွင် နှစ်သစ်ကို ကြိုဆိုသော မစ္စတာတရားတော်မြတ် ပူဇော်ခြင်းကို လည်းကောင်း၊ ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၁ ရက် နံနက် ၆ နာရီနှင့် ညနေ ၅ နာရီတွင် မစ္စတာတရားတော်မြတ် ပူဇော်ခြင်းကို လည်းကောင်း ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်သည်။

“အဓိကတော့ ခရစ္စမတ်နေ့ဆိုတာ ကိုယ့်ရဲ့ဘဝထဲမှာ ကျူးလွန်ခဲ့တဲ့ အပြစ်အမှားတွေအတွက် ခွင့်လွှတ်ဖို့ ဝန်ချတောင်းပန်ရင်းနဲ့ မိမိတို့ စိတ်နှလုံးသားတွေကို ဖြူစင်အောင်ထားပြီး ခရစ်တော်ကို ချစ်ခြင်းမေတ္တာအပြည့်နဲ့ ကြိုဆိုတာပါ။ ကျွန်တော်တို့ သမ္မာကျမ်းစာဖော်ပြချက်အရ ဒီဇင်ဘာ ၂၄ ရက် ည သန်းခေါင်ယံအချိန်မှာ ကယ်တင်ရှင်ဟာ နွားတင်းကုပ်မှာ ဆင်းဆင်းရဲရဲနဲ့ မွေးဖွားခြင်းကို ခံယူခဲ့တယ်လို့ ဖော်ပြပါရှိတယ်။ ကျွန်တော်တို့လည်း ကယ်တင်ရှင်မွေးဖွားတဲ့နေ့ကို သေချာမသိပေမယ့် ယုံကြည်ချက်အတိုင်း ဒီဇင်ဘာ ၂၄ ရက် သန်းခေါင်ချိန်မှာ အတူတကွဝတ်ပြုဆုတောင်းမှုတွေ ပြုလုပ်ကြသလို ဒီဇင်ဘာ ၂၅ ရက်

နေ့မှာလည်း ဝတ်ပြုဆုတောင်းခြင်းကို ကမ္ဘာတစ်ဝန်းမှာ ပြုလုပ်ကြပါတယ်။

“ကျွန်တော်တို့ ဝတ်ပြုဆုတောင်းပွဲမတိုင်မီ သမ္မာကျမ်းစာအတိုင်း အသင်းတော်တွေထဲမှာ လေးပတ်တာ ကြိုပြီးပြင်ဆင်ကြသလို ဒီဇင်ဘာ ၁၆ ရက်ကစပြီး ကိုးရက်တာ အနီးကပ် ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုတွေ ပြုလုပ်ကြပါတယ်။ ပြီးတော့ မွေးဖွားလာခြင်း သတင်းကောင်းကို ဖြန့်ဝေဖို့အတွက် ဓမ္မတေးသံတွေ တစ်အိမ်တက်ဆင်း သီဆိုကြပါတယ်။ ပြီးတော့ ခရစ္စမတ်ရဲ့အနှစ်သာရဖြစ်တဲ့ ချစ်ခြင်းမေတ္တာ တရားတွေကို ပြသနိုင်ဖို့ တစ်ဦးနဲ့ တစ်ဦး ခရစ္စမတ်လက်ဆောင်တွေ ဝေမျှကြတယ်။ ခရစ္စမတ်နှုတ်ဆက်တာတွေ ပြုလုပ်ကြတယ်”ဟု စိန့်ပေရို

ကက်သလစ်ဘုရားကျောင်းမှ စာချဘုန်းတော်ကြီး ဆရာတော် မာရီယာနို စိုးနိုင်က ပြောသည်။

ခရစ္စမတ်ပွဲတော် ဖြစ်ပေါ်လာခြင်းမှာ ချစ်ခြင်းမေတ္တာ၊ ငြိမ်းချမ်းမှု တရားတွေဖြင့် ယေဂ္ဂဘုရားသခင်သည် လူသားများကို ကယ်တင်ရန်အတွက် လူသားအဖြစ်မွေးဖွားခဲ့သည်။ ထိုနေ့ကို ကြိုဆိုသည့်အနေဖြင့် ဘုရားသခင်၏ ကျေးဇူးတော်ကို ချီးမွမ်းရင်း မိမိတို့ ချစ်မေတ္တာတွေကို ဝေမျှကြသည့် ပွဲတော်အဖြစ် ခရစ်ယာန်ဘာသာဝင်တို့က ကျင်းပလာခဲ့သည်မှာ ခရစ်တော်သက်တမ်းအရ ၂၀၁၅ ခုနှစ်တိုင်ခဲ့ပြီ ဖြစ်သည်။

(သတင်း-ခင်ဇော်၊ ဓာတ်ပုံ-ခင်မောင်ဝင်း)



နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၄

ခရစ်တော် ဖွားမြင်တော်မူခြင်း အထိမ်းအမှတ်ခရစ္စမတ်နေ့(ဒီဇင်ဘာ ၂၅ ရက်)နှင့် ယင်းနေ့မတိုင်မီ ခရစ္စမတ်ကာလဖြစ်သော ဒီဇင်ဘာ ပထမပတ်မှစတင်၍ မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းမှီတင်း နေထိုင်ကြသော တိုင်းရင်းသား ညီအစ်ကို ခရစ်ယာန်ဘာသာဝင် အပေါင်းတို့၏ နေအိမ်များ၊ အသင်းတော် ဘုရားရှိခိုးကျောင်းများတွင် ခရစ်တော်ဖွားမြင်တော်မူခြင်းဆိုင်ရာ ကြိုဆိုချီးမွမ်း ဓမ္မတေးသီချင်းများ သီဆိုခြင်း၊ ဝတ်ပြုဆုတောင်းခြင်းများကို နိုင်ငံနှင့်အဝှမ်း ကျင်းပလျက်ရှိသည်။

ကမ္ဘာတစ်ဝန်းလုံးရှိ ခရစ်ယာန်ဘာသာဝင်များနည်းတူ မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းမှီတင်းနေထိုင်ကြသော ခရစ်ယာန် ဘာသာဝင်များသည်လည်း ဒီဇင်ဘာပထမပတ်မှစ၍ ခရစ္စမတ်နေ့မတိုင်မီ မိမိတို့ဒေသဆိုင်ရာ ဘုရားရှိခိုးကျောင်းများ၌ ဆုတောင်းဝတ်ပြုခြင်းများ၊ မိတ်ဆွေများထံ လက်ဆောင်များပေးပို့ခြင်း၊ နေအိမ်များသို့ လာရောက်တွေ့ဆုံ၍နှုတ်ဆက် ဓမ္မတေးသီချင်းများသီဆို၍ ဆုတောင်းပတ္တနာပြုခြင်းများ ပြုလုပ်ကြသည်။ ယနေ့ညတွင် ဘုရားရှိခိုးကျောင်းများ၌ ဝတ်ပြုဆုတောင်းပွဲများ၊ ဓမ္မတေးနှင့် စင်မြင့်တေးဂီတအစီအစဉ်များ ပြုလုပ်ကြရာ ခရစ်ယာန်ဘာသာဝင်များသာမက အခြားဘာသာဝင်မိတ်ဆွေများပါ ပါဝင်ဆင်နွှဲကြသည်ကို မြင်တွေ့ရသည်။ ထို့အတူ နေပြည်တော် ပျဉ်းမနားမြို့၊ အရှိုနှစ်ခြင်းအသင်းတော်တွင်

ပျဉ်းမနားမြို့ အရှိုနှစ်ခြင်းအသင်းတော်တွင် ညဉ့်ဦးယံဝတ်ပြုဆုတောင်းပွဲများ ကျင်းပ



လည်း ညဉ့်ဦးယံဝတ်ပြုဆုတောင်းပွဲများ ကျင်းပရာ “မြေကြီးပေါ်၌လည်း ငြိမ်သက်ခြင်းရှိစေသတည်း။ လူတို့အား မေတ္တာကရုဏာရှိစေသတည်း”ဟု သမ္မာကျမ်းစာရွတ်ဖတ်၍ လူတစ်ဦးချင်းစီမှ မိသားစု၊ မြို့ပြုမူသည် နိုင်ငံ

တစ်ဝန်း ငြိမ်းချမ်းသာယာပြော၍ ကောင်းချီးမင်္ဂလာ ခံစားရစေကြောင်း သိကွာတော်ရ ဆရာဆမိုလှဒင်က ဆုတောင်း ပတ္တနာပြု၍ ခရစ္စမတ်အကြိုညကို ကျင်းပခဲ့သည်။ (သတင်း-နေသန်းဓာတ်ပုံ-ရာမည)

ကန်ဒေါ်လာ ၁၅ သန်းတန် ကွန်ကရစ်စက်ရုံ မြန်မာ-ဂျပန် ပူးတွဲတည်ဆောက်မည်

ဂျပန်နိုင်ငံ တိုကျိုမြို့အခြေစိုက် အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်းတစ်ခုဖြစ်သည့် IHI ကော်ပိုရေးရှင်းက အခြေခံအဆောက်အအုံတည်ဆောက်မှုတွင် တစ်ဟုန်ထိုး ဝယ်လိုအားမြင့်တက်လာမှုကို ဖြည့်ဆည်းပေးရန်နှင့် တိုင်းပြည်၏ ဆောက်လုပ်ရေးကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးလာစေရန် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၅ သန်းကျန်ကျမည့် ကွန်ကရစ်စက်ရုံတစ်ရုံကို မြန်မာအစိုးရနှင့် ပူးတွဲတည်ဆောက်မည်ဖြစ်ကြောင်း Nikkei Asian Review က သတင်းဖော်ပြသည်။ တစ်နှစ်လျှင် အရည်အသွေးမြင့်ကွန်ကရစ်တုံး တန်ချိန် ၇၇၀၀၀ ထုတ်လုပ်နိုင်စွမ်းရှိမည့် အဆိုပါစက်ရုံတည်ဆောက်ရေးတွင် IHI ကော်ပိုရေးရှင်းက ကုန်ကျစရိတ်၏ ၆၀ ရာခိုင်နှုန်းကျခံရမည်ဖြစ်ပြီး ကျန်ရှိသော ၄၀ ရာခိုင်နှုန်းကို ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနက ကျခံရမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံ၏ အကြီးဆုံးမြို့တော်ရန်ကုန်၌တည်ရှိမည့် ယင်းကွန်ကရစ်စက်ရုံတည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းကို လာမည့်နှစ် ဇန်နဝါရီလတွင်စတင်မည်ဖြစ်ပြီး လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုကို စက်တင်ဘာ သို့မဟုတ် အောက်တိုဘာလတွင်စတင်မည်ဖြစ်ကြောင်း ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနမှ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် ဦးကျော်လင်းက ပြောကြားသည်။ (သုတ)



နေပြည်တော် ပျဉ်းမနားမြို့ မြန်မာနှစ်ခြင်းခရစ်ယာန်အသင်းတော်၌ ခရစ္စမတ်အကြို စင်မြင့်ဂီတနှင့် ဓမ္မတေးသီချင်းသီဆိုဖျော်ဖြေပွဲကို ယနေ့ညပိုင်းက ကျင်းပစဉ်။

(ဓာတ်ပုံ-ရာမည)



နေပြည်တော် ပျဉ်းမနားမြို့ မြန်မာနှစ်ခြင်းခရစ်ယာန်အသင်းတော်၌ ခရစ္စမတ်ကာလ ဈေးဆိုင်များဖြင့် စည်ကားနေသည်ကို တွေ့ရစဉ်။

(ဓာတ်ပုံ-ရာမည)

မြန်မာ့အနုပညာ

လုပ်ချင်တာတွေ၊ စိတ်ကူးတွေကလည်း တဖြည်းဖြည်းနဲ့ ရုပ်လုံးပေါ်လာပြီး ပြည့်လာတယ်။ ထိုင်းဇာတ်ကားတွေမှာ အုန်းမှုတ်ခွက်လေးတွေနဲ့ စားစရာထည့်စားတာကို ကျေးလက်ရိုးရာအနေနဲ့ ဂုဏ်ယူစွာ ထည့်သွင်းပြသွားတာကို တွေ့ရတယ်။ ကျွန်တော်တို့ဆီမှာ မရိုက်ပြုကြသေးဘူး။ ဒါတွေကို ဦးအနေနဲ့က စွန့်ပစ်ပစ္စည်းလည်းဖြစ်၊ နောက် ဦးထုတ်လုပ်လိုက်တဲ့ ဖန်တီးလိုက်တဲ့ပစ္စည်းက ရှားပါးသွားမယ့်၊ မျိုးသုဉ်းသွားမယ့် သဘာဝသယံဇာတကို ကုန်ခန်းသွားမယ့် ပစ္စည်းမျိုးမဖြစ်ရဘူး။ (ပန်းချီကိုစိုး)

စွန့်ပစ်ပစ္စည်းအမှိုက်မှ ရွှေဖြစ်စေခဲ့သည့် မြန်မာမှုလက်ရာ အုန်းအနုပညာ

အသက် (၆၀) ကျော်ရှိ အမျိုးသမီးကြီးတစ်ဦး အိမ်ရှေ့ရှိ အုန်းပင်ကြီးကို ဆွေးမြည့်စွာ ငေးကြည့်နေသည်ကို တွေ့ရသည်။ “ အုန်းပင်ခွတ်နေလို့ အုန်းပင်နားက ဖြတ် မသွားကြပါနဲ့ခင်ဗျ”ဟု အော်ဟစ်သတိပေးနေသော အုန်းပင်ခွတ်သမားနှင့်အတူပါလာသော လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက် ဇာတာအသံ။ အုန်းပင်ခွတ်နေသည်ကို နှမြောတသဖြစ်နေသည့် အမျိုးသမီးကြီးသာမက သူ၏ သားသမီးများကလည်း စိတ်မကောင်းသည့် မျက်ဝန်းများဖြင့် တဖြည်းဖြည်းအခုတ်ခံ လိုက်ရသော အုန်းပင်ကြီးကို ငေးကြည့်နေကြသည်။ “ ဒီအပင်က အုန်းတို့ တစ်သက်ရှိတယ်လို့ ပြောလို့ ရတယ်။ အုန်းတို့အဖေက ကျွဲလတ်သက်က အပင်မျိုးကို ယူပြီး စိုက်ထားတာ။ အဖေလက်ထက်ကတည်းက အခု အချိန်အထိ အရည်အသွေးရော အသီးအညှာကစ လှ တယ်။ ကောင်းတယ်။ အုန်းသီးခွဲတိုင်း အုန်းသီးကို စားရ သလို ပြန်ရောင်းလို့လည်းရတယ်။ အခုနောက်ပိုင်းတော့ တိုက်တွေဆောက်တာများလာတယ်။ အုန်းပင်တွေလည်း မရှိတော့ဘူး။ အုန်းတို့အိမ်က ပျဉ်ထောင်အိမ်။

ရောင်ကို ကာကွယ်ပေးသော အမိုးအကာတို့ကို ထုတ်လုပ် ပေးသကဲ့သို့ အုန်းမီးခွက်သည်လည်း အမှောင်ခွင်း၍ အလင်းဆောင်ပြန်သည်။ အုန်းမှရသော ပစ္စည်းများဖြင့် အထည်များကို ရက်လုပ်နိုင်သကဲ့သို့ တံငါများအတွက် လိုအပ်သော လှေ၊ တက်၊ ပိုက်ကွန်နှင့် ကြိုးများ၊ ရွက်များ မကျန် အသုံးဝင်ပြန်သည်။ အုန်းမှ အရသာထူးကဲသော စားသောက်ဖွယ်ရာတို့ကိုလည်း ပေးစွမ်းပြန်သေးသည်။ ထို့ကြောင့်လည်း အုန်းပင်တစ်ပင်လုံး၏ အသုံးဝင်မှုသည် ရေးသား၍ပင် ကုန်မည်မဟုတ်ပေ။ အသုံးဝင်လှသော အုန်းပင်များကို မြို့ပြဖွံ့ဖြိုးမှု၊ နေအိမ်တိုက်တာများ ဆောက်လုပ်မှုတို့ကြောင့် ခုတ်ပစ်လိုက်ရသော်လည်း အုန်းပင်များ မျိုးသုဉ်းသွားခြင်းတော့ မရှိသေးပေ။ ပေါများစွာ ပေါက်ရောက်နေသော အုန်းပင်များမှထွက်ရှိသည့် ထွက်ကုန်အမျိုးမျိုးကို အနယ်နယ်အရပ်ရပ်သို့ တင်ပို့ ရောင်းချနေရသည်။ ထိုသို့ အုန်းပင်ထွက်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုးတို့ကို လူသုံး ကုန်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုး ပြုလုပ်ခဲ့ရာမှ အုန်းသီးမှ မြန်မာမှု

အကြိမ်ကြိမ်ပေါ့။ တကယ်ပီပီပြင်ပြင် ရုပ်လုံးထွက်လာ တာက ၂၀၁၂ လောက်စပြီး ပီပီပြင်ပြင်ဖြစ်သွားတယ်။ တော်တော်စမ်းသပ်ခဲ့ရတယ်။ အဲဒီအပေါ်မှာလည်း ဒီဇိုင်း တွေ အမြင်တွေလည်း ပြောင်းသွားတယ်။ အခက်အခဲတွေ လည်း အများကြီးပဲ။ ကျော်လွှားရမှာတွေလည်း တွေ့လာ ရတယ်။ လုပ်ချင်တာတွေ၊ စိတ်ကူးတွေကလည်း တဖြည်း ဖြည်းနဲ့ ရုပ်လုံးပေါ်လာပြီး ပြည့်လာတယ်။ ထိုင်းဇာတ် ကားတွေမှာ အုန်းမှုတ်ခွက်လေးတွေနဲ့ စားစရာထည့် စားတာကို ကျေးလက်ရိုးရာအနေနဲ့ ဂုဏ်ယူစွာ ထည့် သွင်းပြသွားတာကို တွေ့ရတယ်။ ကျွန်တော်တို့ဆီမှာ မရိုက်ပြုကြသေးဘူး။ ဒါတွေကို ဦးအနေနဲ့က စွန့်ပစ်ပစ္စည်း လည်းဖြစ်၊ နောက် ဦးထုတ်လုပ်လိုက်တဲ့ ဖန်တီးလိုက်တဲ့ ပစ္စည်းက ရှားပါးသွားမယ့်၊ မျိုးသုဉ်းသွားမယ့် သဘာဝ သယံဇာတကို ကုန်ခန်းသွားမယ့် ပစ္စည်းမျိုးမဖြစ်ရဘူး။ ဒီလိုဟာကို ဦးတည်ပြီးတော့ ဖန်တီးပြုလုပ်ခဲ့တာဖြစ်ပါ တယ်။ တချို့ ကုမ္ပဏီတွေက နိုင်ငံခြားကုမ္ပဏီတွေဆိုတော့ သကြားလုံးထည့်ဖို့၊ ပစ္စည်းလေးတွေထည့်ဖို့ လုပ်ခိုင်းတာ ရှိသလို အခုဆိုရင် ဟင်းချက်ပြပွဲတွေ၊ ပရိုဂရမ်တွေမှာ အလှဆင်ထည့်သွင်းဖို့အတွက် သုံးလာတာရှိပါတယ်။ မစည် (Syi Food Garden) ရဲ့ ရုပ်သံအစဉ်တွေနဲ့ ဟိုတယ်၊ စင်တာတွေက ပရိုမိုးရှင်းပွဲတွေမှာလည်း ထည့်သွင်း ဖော်ပြလာပါတယ်” ဟု အုန်းအနုပညာ မြန်မာမှုလက်ရာ များကို ဖန်တီးပုံဖော်နေသူ ပန်းချီကိုစိုးက ပြောသည်။



ရောက်အောင် ဖော်ထုတ်ပေးသင့်ပါတယ်။ ဒီကနေ ဝယ်သွားတဲ့ပစ္စည်းတွေဟာ နိုင်ငံခြားရောက်ရင် ဈေး အတော်ကြီးသွားပါတယ်။ တချို့လက်ရာတွေက ပြန်မရနိုင်တော့တဲ့ လက်ရာမျိုးတွေဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလို လက်ရာတွေကို ဘယ်သူပဲလုပ်လုပ် အားပေးသင့်ပြီး လက်ဆင့်ကမ်းပေးသင့်ပါတယ်။ ဂျပန်နိုင်ငံကလည်း စိတ်ဝင်စားမှုရှိပြီး ဖိတ်ခေါ်တာမျိုးတော့ ရှိပါတယ်။ အဓိက ကတော့ ဖော်ထုတ်ခွင့်ရဖို့ နိုင်ငံတကာပြပွဲတွေမှာ ပြသခွင့် ရဖို့၊ မြန်မာမှုလက်ရာတွေကို နိုင်ငံတကာက ကမ္ဘာက သိအောင် လုပ်ခွင့်ရဖို့အခြေအနေတွေ လိုအပ်ပါတယ်။ အာဆီယံလွတ်လပ်တဲ့ ကုန်သွယ်မှုတွေလာရင် သူများနိုင်ငံ က အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံက ပစ္စည်းတွေ စိမ့်ဝင်လာတာထက် ကိုယ့်မြန်မာမှုလက်ရာတွေကို ထိုးဖောက်နိုင်အောင် ဆောင်ရွက်ဖို့လိုပါတယ်။ အခုဆိုရင် ခရီးသွားတွေ တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ် ပိုပိုများလာပြီလေ” ဟု ပန်းချီကိုစိုးက မြန်မာမှုလက်ရာများ ထုတ်ဖော်ပြသနိုင်ရေးနှင့် ပတ်သက် ပြီး အကြံပြုပြောကြားသည်။

ငွေကြေးရရှိရုံ၊ အမြတ်ရရှိရုံသာသက်မဟုတ်ဘဲ မြန်မာမှုလက်ရာ အနုပညာကို ထုတ်ဖော်ပြသပြီး အလှ သက်သက်မဟုတ်သည့် အရည်အသွေးကောင်းပစ္စည်းများ ထုတ်လုပ်နိုင်ရန်လည်း လိုအပ်သည်ဟု ၎င်းကဆိုသည်။ ထိုသို့သော အုန်းမှုတ်ခွက်မှ အမှတ်တရ အလှပစ္စည်းများ ပြုလုပ်ရောင်းချနေသည်ကို နိုင်ငံခြားသားခရီးသွား ဈေးကွက်တွင် တွေ့မြင်ဖူးသော်လည်း အလှသက်သက်သာ ဖြစ်ပြီး ခဏတာအတွင်း ပြန်လည်ပျက်စီးနိုင်သည့် ပစ္စည်း များဖြစ်သည့်အတွက်ကြောင့် တန်ဖိုးမြင့် အရည် အသွေးကောင်း လက်မှုပစ္စည်းများ ထုတ်လုပ်နိုင်ရန်လည်း လိုအပ်သည်ဟု သိရသည်။

မြန်မာနိုင်ငံတွင် အုန်းပင်မှသာမက ထန်းပင်မှလည်း ထန်းပင်ထွက်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုးတို့ကို လူအသုံးအဆောင် ပစ္စည်းများအဖြစ် အသုံးပြုနေကြပြီး ထိုသို့သော ပစ္စည်း များကို တန်ဖိုးမြင့်ထုတ်ကုန်ဖြစ်စေမည့်အပြင် မြန်မာမှု လက်ရာများလည်း ထုတ်ဖော်ပြသနိုင်သည့် ပစ္စည်းများ အဖြစ် ထုတ်လုပ်နိုင်ပါက စွန့်ပစ်ပစ္စည်းအမှိုက်မှ တန်ဖိုးရှိ ထုတ်ကုန်အဖြစ် ရောက်ရှိလာမည်ဖြစ်ပြီး တစ်ဖက်တစ် လမ်းမှလည်း ဝင်ငွေရရှိစေမည်ဖြစ်သည်။ ကျေးရွာ တစ်ရွာ ထုတ်ကုန်တစ်မျိုးဟူသော ဆောင်ပုဒ်ကိုအကောင် အထည်ဖော်ကာ ကုန်ထုတ်လုပ်မှုကို အားပေးသွားရန် လိုအပ်ပြီး အထူးသဖြင့် ကျေးလက်ဒေသ အလုပ်အကိုင်နှင့် အခွင့်အလမ်း၊ ဝင်ငွေရရှိနိုင်မှု၊ ကျေးလက်ရိုးရာ လက်မှု ပညာနှင့် ဒေသထွက်အစားအစာ၊ ပစ္စည်းများကို တန်ဖိုး မြင့်ထုတ်ကုန်များအဖြစ် ဖန်တီးထုတ်လုပ်နိုင်မှု ထိုသို့သော ရည်ရွယ်ချက်များနှင့်အတူ ကျေးလက်ဒေသ ခရီးသွား ဖွံ့ဖြိုးရေးတွေကိုပါ အကောင်အထည်ဖော်သွား နိုင်လျှင် သဘာဝအခြေခံမြေခံကောင်းသော မြန်မာနိုင်ငံ အတွက် အလားအလာကောင်းများစွာ ရှိနေသည်ဟု သုံးသပ်ကြသည်။ တိမ်မြုပ်ပျောက်ကွယ်နေသော အဖိုးတန် များကို နိုင်ငံတကာကသိအောင်၊ မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ ပြည်သူလူထုတစ်ရပ်လုံးသိအောင် ဖော်ထုတ်အားပေး ပံ့ပိုးဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရန်သာ လိုအပ်ပါသည် ဟုသာ...။



အိမ်ရှေ့မှာ အုန်းပင်နှစ်ပင်ရှိတယ်။ တစ်ပင်ကတော့ တိုက်ဆောက်တုန်းက ခုတ်လိုက်ရတယ်။ အခုတစ်ပင်က လည်း တိုက်တွေနဲ့ ကားတွေများလာပြီး လူတွေများလာ တော့ အုန်းသီးကြေကျရင် အန္တရာယ်ဖြစ်မှာစိုးလို့ သက်ဆိုင် ရာကိုပြောပြီးခုတ်လိုက်ရတယ်။ ခုတ်တော့ မခုတ်ချင်ဘူး လေ။ အဖေစိုက်ခဲ့တဲ့ အပင်လေးဆိုတော့ နှမြောတယ်။ အုန်းပင်ကထွက်တဲ့ ပစ္စည်းမှန်သမျှ အသုံးဝင်တယ်။ အုန်းသီးကအစ အုန်းလက် အမှိုက်အထိ လူအသုံး အဆောင်ပစ္စည်းတွေ လုပ်လို့ရတယ်” ဟု အိမ်ရှေ့က အုန်းပင်ကြီး ခုတ်လိုက်ရသဖြင့် နှမြောတသဖြစ်နေသူ အသက် (၆၀) ကျော် အမျိုးသမီးကြီးက သူ၏ခံစားချက်ကို ပြန်လည်ပြောသည်။

အမှန်တကယ်တွင်လည်း သူပြောသလိုပင်။ အုန်းပင် သည် လူတို့အတွက် အင်မတန် အသုံးဝင်လှသည်။ အုန်းပင် တစ်ပင်လုံး၏ အသုံးဝင်ပုံကို စိလစ်ပိုင်တောင်သူကြီး တစ်ဦးက “ကောင်းကင်မှ ကြယ်ပွင့်များကို ရေတွက်နိုင်စွမ်း ရှိသောအခါကျမှ အုန်းပင်၏ အသုံးဝင်ပုံကို ရေတွက်နိုင် လိမ့်မည်”ဟုပင် တင်စားပြောဆိုခဲ့သည်ဟု စာရေးဆရာ လှမောင်မောင်၏ သုတပဒေသာစာစောင် ၁၉၉၉ ခုနှစ် ဇူလိုင်လထုတ် စာစောင်တွင်ပါရှိသော အုန်းပဒေသာ ဆောင်းပါး၌ ထည့်သွင်းဖော်ပြထားသည်ကို တွေ့ရသည်။ စာရေးဆရာ လှမောင်မောင်က အုန်း၏ အသုံးဝင်ပုံကို ပြည့်ပြည့်စုံစုံဖော်ပြထားပြီး အုန်းသည် အိမ်တစ်ဆောင် တည်ဆောက်ရန် အလုံးစုံသော လိုအပ်ချက်တို့ကို ပေးစွမ်း နိုင်ရုံသာမက အိမ်တွင်းသုံး ပရိဘောဂ အဝဝကိုလည်း ပေးစွမ်းနိုင်သည်။ ခုံ၊ ကုလားထိုင်၊ အိပ်ရာ၊ မွေ့ရာ၊ ကော်ဇော၊ တံမြက်စည်း၊ ခွက်၊ မှုတ်၊ ပန်းကန်တို့အပြင် ဆပ်ပြာ၊ သွားတိုက်ဆေး စသော လူသုံးကုန် ပစ္စည်းအမျိုး မျိုးကို အုန်းမှရရှိနိုင်သည်ဟု ဖော်ပြထားသည်။

အုန်းသည် ထင်းမီးသွေးအဖြစ် အပူဓာတ်ကို ပေးစွမ်းသလို အုန်းပင်အရိပ်နှင့် အုန်းရွက်ယပ်တောင်များ ကလည်း အအေးဓာတ်ကိုပေးသည်။ အုန်းသည် အလင်း

အနုလက်ရာ အမှတ်တရပစ္စည်းများ ပြုလုပ်ဖန်တီးနေသည့် ပညာရှင်တစ်ဦးနှင့် မထင်မှတ်ဘဲဆုံတွေ့ခဲ့ရသည်။ သူ၏ လက်ရာများမှာ ပြောင်မြောက်လှပြီး တန်ဖိုးကြီးပစ္စည်း ကဲ့သို့ပင် ဖန်တီးပုံဖော်ထားသည့်အတွက် သာမန်စွန့်ပစ် မည့် အုန်းသီးခွဲမှ တန်ဖိုးမြင့် ထုတ်ကုန်တစ်ခုအဖြစ် နိုင်ငံခြားသားများ နှစ်သက်စွဲလမ်းသည့် မြန်မာမှုလက်ရာ အနုပညာပစ္စည်းတစ်ခုအဖြစ် ဖန်တီးနိုင်မှုမှာ အံ့မခန်းပင် ဖြစ်သည်။ ထိုသို့ဖန်တီးပုံဖော်ထားသည့် အုန်းအနုပညာ လက်ရာ အမှတ်တရပစ္စည်းများသည် အအေးဒဏ်ခံ၊ အပူ ဒဏ်ခံ၊ အကြမ်းခံသလို လှပသော ပန်းချီအနုပညာလက်ရာ များနှင့်ပေါင်းစပ်ကာ အသွင်ဆန်း၊ အမြင်ဆန်း ပုံဖော်ထား သည်မှာ မြင်ရသူတိုင်းက တန်ဖိုးထားရသည့် ပစ္စည်းများ ဖြစ်သည်အထိ စွမ်းဆောင်နိုင်စွမ်းရှိသည်။

ငယ်ငယ်က အုန်းမှုတ်ခွက်များဖြင့် ဆော့ကစားခဲ့ဖူး သည်။ အဘိုးအဘွားများက အုန်းမှုတ်ခွက်လေးများဖြင့် မြန်မာမုန့်များ ထည့်ကျွေးသည်ကို စားဖူးသလို အုန်းမှုတ် ခွက်လေးအား တုတ်ဖြင့်ထိုးကာ သောက်ရေခွက်အဖြစ် ပြုလုပ်သည်ကိုလည်း ကြုံဖူးသည်။ ကျေးလက်ဒေသအချို့ တွင် ယနေ့တိုင် ထိုသို့သော အုန်းမှုတ်ခွက်လေးများ တွေ့မြင်နိုင်သေးသည်။ ယခု “ပန်းချီ ကိုစိုး” ဟုခေါ်သော မြန်မာမှုအနုပညာလက်ရာများကို အုန်းမှုတ်ခွက်များ ပုံဖော်ဖန်တီးနေသူတစ်ဦး၏ အုန်းအနုပညာလက်ရာ များကို တွေ့မြင်ရသည့်အခါ စွန့်ပစ်တော့မည့် ပစ္စည်းများ၊ အမှိုက်ဖြစ်မည့် ပစ္စည်းများဖြင့် အဖိုးတန် မြန်မာမှု လက်ရာ အနုပညာပစ္စည်း၊ အမှတ်တရလက်ဆောင်ပစ္စည်း ထုတ်လုပ်နိုင်မှုအပေါ် အထူးစိတ်ဝင်စားမိသည်။ သူ၏ လက်ရာပစ္စည်းတော်တော်များများကို နိုင်ငံခြားသားများ သာမက မြန်မာတိုင်းရင်းသားအချင်းချင်း လက်ဆောင်ပေး ရန်အတွက်လည်း လာရောက်ဝယ်ယူခြင်း၊ အော်ဒါမှာခြင်း များ ရှိသည်ဟု သိရသည်။

“အုန်းနဲ့ပတ်သက်ပြီး လေ့လာခဲ့တာ ကြာပါပြီ။ ၂၀၀၅ ကနေစပြီးတော့ စမ်းသပ်လုပ်ကြည့်ခဲ့တယ်။

ဆုန်းလှ

ဒားကစား



မန်စီးတီးအသင်းခေါင်းဆောင် ကွန်ပနီ ဆန်းဒါးလန်းနှင့်ပွဲစဉ်တွင် ပါဝင်လာမည်

ပရီမီယာလိဂ်ကလပ် မန်စီးတီးအသင်း၏ အသင်းခေါင်းဆောင် ကွန်ပနီသည် ဆန်းဒါးလန်းအသင်းနှင့် ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည့် ပရီမီယာလိဂ်ပွဲစဉ်တွင် မန်စီးတီးအသင်းနှင့်အတူ ပြန်လည်ပါဝင်လာမည်ဖြစ်ကြောင်း နည်းပြ ပယ်လီဂရီနိုက အတည်ပြုပြောကြားခဲ့သည်။

ဘာစီလိုနာရဲ့ အကောင်းဆုံးတိုက်စစ်အတွဲဖြစ်တဲ့ မက်ဆီ၊ ဆွာရတ်ဇ်နဲ့ နေမာ

စပိန်လာလီဂါကလပ် ဘာစီလိုနာအသင်း၏ တိုက်စစ်ပိုင်းတွင် အာဂျင်တီးနားတိုက်စစ်မှူး လီယွန်နယ်မက်ဆီ၊ ဥရူဂွေးတိုက်စစ်မှူး ဆွာရတ်ဇ်နှင့် ဘရာဇီးတိုက်စစ်မှူး နေမာတို့သည် ဘာစီလိုနာအသင်း၏ သမိုင်းတစ်လျှောက်တွင် အကောင်းဆုံးတိုက်စစ်အတွဲဖြစ်ကြောင်း ဒေးဗစ်ဗီလာက ထုတ်ဖော်ပြောကြားလိုက်သည်။



နော့ဝစ်ချ်-ဗီလာ ည ဇူလိုင်(၂၈-၁၂-၁၅)
နော့ဝစ်ချ်ခြေစွမ်းက မဆိုးဘူးလို့ဆိုနိုင်ပါတယ်။ မန်ယူကိုအဝေးကွင်းပွဲစဉ်မှာ အနိုင်ရခဲ့တဲ့ပွဲအပါအဝင် နောက်ဆုံးလေးပွဲမှာ အရှုံးတစ်ပွဲသာရှိတယ်။ ဒီလိုပွဲမျိုးမှာလည်း တန်းမဆင်းရဖို့ နော့ဝစ်ချ်အမှားခံမှာမဟုတ်ပါဘူး။ ဗီလာရဲ့ခြေစွမ်းကလည်း အမှားအယွင်းတွေများနေတာကြောင့် နော့ဝစ်ချ်အနိုင်ရဖို့ သေချာပါတယ်။

မန်ယူ - ချယ်လီဆီး၊ လက်စတာ - မန်စီးတီး အဆင့်ပရီမီယာလိဂ်ရင်ဆိုင်ချက် - ၁၉
ပရီမီယာလိဂ်ပွဲစဉ် (၁၉)ကိုလာမယ့် ဒီဇင်ဘာ ၂၈၊ ၂၉၊ ၃၀၊ ၃၁ ရက်တွေမှာ ကျင်းပသွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီပွဲစဉ်ဟာ Boxing Day ပွဲစဉ်နဲ့ နီးကပ်နေတာကြောင့် အသင်းတွေအနေနဲ့ ပွဲပန်းမှုတွေရှိနေနိုင်ပါတယ်။ ဒီပွဲစဉ်မှာတော့ မန်ယူနဲ့ ချယ်လီဆီးဆုံတွေ့ နေတာကြောင့် စိတ်ဝင်စားဖို့ကောင်းလာမှာသေချာနေပါတယ်။

ဆက်တိုက်အရှုံးမရှိခဲ့ပါဘူး။ ဒါပေမယ့် အိပ်မက်မှာတော့ အာဆင်နယ်ကိုတုံ့ပြန်ဖို့ခက်ခဲပါလိမ့်မယ်။ အာဆင်နယ်ကပဲပြီးအနိုင်ရမှာပါ။
မန်ယူ-ချယ်လီဆီး နံနက် ၀၀:၀၀(၂၉-၁၂-၁၅)
ပွဲကြီးတစ်ပွဲပါ။ မန်ယူလာလက်ရှိအချိန်မှာခြေစွမ်းပိုင်းအားနည်းနေတယ်ဆိုပေမယ့် ဒီအိမ်ကွင်းပွဲမှာ အားစိုက်လာလိမ့်မယ်။ ချယ်လီဆီးကလည်း မော်ရင်ဟိုကို ထုတ်ပယ်ခဲ့ပြီးတော့နောက်မှာ ကစားပုံပြန်လည်ကောင်းမွန်လာလို့ မန်ယူရဲ့အိမ်ကွင်းအားကို တုံ့ပြန်နိုင်မှာပါ။ သရေကျသွားဖို့များပါတယ်။



မယ်လာ၊ အဲရစ်ဆင်တို့ခြေစွမ်းပြနေလို့ ထိုးဖောက်အားလည်း ကောင်းမွန်နေပါတယ်။ ဝက်ဖွဲ့ဒ်ရဲ့ခြေစွမ်းပိုင်းကလည်း မဆိုးပါဘူး။ အိမ်ကွင်းလည်းဖြစ်နေတယ်။ စပါးအနိုင်ရဖို့ရှိနေပေမယ့် ဝိုးတော့မပြတ်ဘူး။

အာဆင်နယ်-ဘုန်းမောက် နံနက် ၀၀:၀၀ (၂၉-၁၂-၁၅)
အခုနောက်ပိုင်းမှာ ဘုန်းမောက်ရဲ့ခြေစွမ်းပိုင်းက တည်ငြိမ်မှုရှိတယ်လို့ဆိုပါတယ်။ ဝက်စဘရွန်းကို အနိုင်ရခဲ့တဲ့ပွဲအပါအဝင် နောက်ဆုံးပွဲဆက်အနိုင်ရခဲ့သလို ငါးပွဲ

လက်ထပ်ထိမ်းမြားမင်္ဂလာကျေးဇူးတင်လွှာ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဗဟန်းမြို့နယ်နေ
ဦးသန်းဌေး-ဒေါ်မာလာအေးတို့၏တစ်ဦးတည်းသောသား
Dr. ဟိန်းထက်အေး M.B.,B.S(Ygn),FOREVER GROUP

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဗဟန်းမြို့နယ်နေ
ဦးဝင်းမော် CEO,FOREVER GROUP(MRTV-4,Channel 7,4TV)-ဒေါ်ခင်ခင်လေး Managing Director,FOREVER GROUP(MRTV-4,
Channel 7,4TV)-တို့၏တစ်ဦးတည်းသောသမီး
Dr. ခင်လင်းမော် M.B.,B.S(Ygn),FOREVER GROUP

တို့၏ ၂၀-၁၂-၂၀၁၅ရက်တွင် Novotel Yangon Max Hotel(Yangon Ballroom)၌ ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့ပါသောစုလျားရစ်ပတ် ထိမ်းမြားမင်္ဂလာ ဧည့်ခံပွဲအခမ်းအနားတွင် မေတ္တာဖြင့် ကြွရောက်ချီးမြှင့်ပေးပါသော တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်၏ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးနန္ဒကျော်စွာနှင့်ဇနီး ဒေါက်တာဒေါ်မြင့်ဌေး၊ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးရဲထွဋ်နှင့်ဇနီး၊ သာသနာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးစိုးဝင်းနှင့်ဇနီး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေနှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်သက်ဌေး၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ပြင်သစ်သံအမတ်ကြီး၊ ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများ၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်ကြီးများနှင့် ဂုဏ်သရေရှိလူကြီးမင်းများအားလုံးတို့အားလည်းကောင်း၊ စုလျားရစ်ပတ်ထိမ်းမြားခြင်းနှင့် မင်္ဂလာပန်းကုံးချီးမြှင့်ပေးပါသော နှစ်ဖက်သော မိဘများအားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနားမှူးဦးသိန်းလှမော်၊ မေတ္တာဖြင့် မင်္ဂလာအခါတော်ပေး သီဆိုပေးပါသောတေးသံရှင် ဒေါ်မာမာအေး၊ အဝမ်းတင်တင်လှနှင့် Forever Music Band တေးဂီတအဖွဲ့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာသတို့သားအရံ Dr.ငြိမ်းသက်နှင့် Dr. ကျော်ထက်၊ မင်္ဂလာသတို့သမီးအရံ Dr. ခင်လှလှနှင့် Dr. အိမ်မွန်ဟန်တို့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ပန်းကုံးကိုင်ဆောင်ပေးပါသော Dr. ခင်မျိုးနိုင်၊ မင်္ဂလာပန်းကြံပေးပါသော Melanie Marcar နှင့် Dr. ခင်သဉ္ဇာဝင်း၊ မေတ္တာဖြင့် မိတ်ကပ်၊ ဆံပင်အလှနှင့် မင်္ဂလာဝတ်စုံဆင်မြန်းပေးပါသော ဒီဇိုင်းနာမိုးကုတ်ပေါက်ပေါက်၊ မေတ္တာဖြင့် အရန်မိတ်ကပ်လိမ်းခြယ်ပေးပါသော မိတ်ကပ်လင်းလင်းနှင့် အဖွဲ့တို့အားလည်းကောင်း၊ မေတ္တာဖြင့်လက်ဝတ်ရတနာများဆင်မြန်းပေးပါသော ဒေါ်လှလှ(The Rich Gems)အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနားနှင့် မင်္ဂလာကား ပန်းအလှဆင် အမေလင်း၊ မင်္ဂလာဖိတ်စာ ဒဂုံပုံနှိပ်တိုက်နှင့် မင်္ဂလာအခမ်းအနားအပြင်အဆင် ရွှေနှန်းမြင့်၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနားဗီဒီယိုမှတ်တမ်း MRTV-4အဖွဲ့သားများ၊ ဓာတ်ပုံကိုလင်းထွန်း(Life Photography)နှင့်အဖွဲ့၊ Lighting System အတွက် FG Event Production အားလည်းကောင်း၊ ပြင်သစ်၊ အီတလီနှင့် ဆွီဒင်နိုင်ငံများတွင် Prewedding Photo ရိုက်ကူးမှုအတွက် ကူညီပေးခဲ့သော ဒီဇိုင်းနာ မိုးကုတ် ပေါက်ပေါက်နှင့် De Lorme Family တို့အားလည်းကောင်း၊ ပြင်သစ်နိုင်ငံမှ ဓာတ်ပုံနှင့် မိတ်ကပ်ပညာရှင်များအားလည်းကောင်း၊ ဝိုင်းဝန်းကူညီပေးကြပါသော FOREVER GROUP မှ ညီအစ်ကိုမောင်နှမများနှင့် Novotel Yangon Max Hotel မှ ဝန်ထမ်းများအားလည်းကောင်း၊ ၂၂-၁၂-၂၀၁၅ရက်တွင် Myanmar Event Park(MEP)၌ ကျင်းပပြုလုပ်သော မင်္ဂလာညစာစားပွဲအခမ်းအနားတွင် မေတ္တာဖြင့်ကြွရောက်ချီးမြှင့်ပေးပါသော ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း၏ဇနီး ဒေါ်နန်းရွှေမုံ၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများနှင့်ဇနီးများ၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ထိုင်းသံအမတ်ကြီးနှင့်ဇနီး၊ ဌာနဆိုင်ရာ အကြီးအကဲများ၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်ကြီးများနှင့် ဂုဏ်သရေရှိလူကြီးမင်းများ အားလုံးတို့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ပန်းကုံး ချီးမြှင့်ပေးပါသော ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်ဦးမြင့်ဆွေနှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်သက်ဌေးတို့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာလက်စွပ်ဆင်မြန်းပေးပါသော ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် ဦးတင့်ဆွေနှင့်ဇနီး ဒေါ်နီလာသွင်တို့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနားမှူး ဦးသိန်းလှမော်၊ မတင်မိုးလွင်(Talents & Model Agency), Mr.Brian Jeremiah၊ မေတ္တာဖြင့် မင်္ဂလာအခါတော်ပေးသီဆိုပေးပါသော တေးသံရှင်ဒေါ်မာမာအေးနှင့် အဝမ်း တင်တင်လှ၊ နိုင်ငံကျော် တေးသံရှင်များနှင့် Forever Music Band တေးဂီတအဖွဲ့အားလည်းကောင်း၊ မေတ္တာဖြင့် မင်္ဂလာတေးသီချင်း သီဆိုတီးခတ်ပေးပါသော တေးသံရှင်မျိုးကြီးနှင့် Iron Crossအဖွဲ့၊ မေတ္တာဖြင့် သီဆိုတီးခတ်ပေးပါသော နိုင်ငံကျော်အဆိုတော်များနှင့် Ugly Music Band တေးဂီတအဖွဲ့အားလည်းကောင်း၊ After Party အတွက် မေတ္တာဖြင့် DJ အဖြစ်ဆောင်ရွက်ပေးသော DJ Wine, Ar-Tနှင့် သူငယ်ချင်းများ၊ မင်္ဂလာသတို့သားအရံ Dr.ကျော်မျိုးဦး၊ Dr.ကျော်ထူးနိုင်၊ Dr.ငြိမ်းသက်၊ Dr.မျိုးသီဟ၊ မင်္ဂလာသတို့သမီးအရံ Dr. အိမ်မွန်ဟန်၊ Dr.ခင်လှလှ၊ Dr.ချစ်စုတင်၊ Dr.ခင်မျိုး နိုင်တို့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာလက်ထပ်လက်စွပ်ကိုင်ဆောင်ပေးပါသော Dr.ငုဝါစံ၊ မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ပန်းကုံးကိုင်ဆောင်ပေးပါသော Dr.ခင်သဉ္ဇာဝင်း၊ မင်္ဂလာပန်းကြံပေးပါသော မစုမြတ်လွင်၊ Melanie Marcar၊ ရှေ့ထွက် ပန်းခြင်းကိုင်ဆောင်ပေးပါသော ညီမလေးအေးချမ်းမိုးနှင့် ရှင်းသန့်လင်း၊ မေတ္တာဖြင့် မိတ်ကပ်၊ ဆံပင်အလှနှင့် မင်္ဂလာဝတ်စုံများ ဆင်မြန်းပေးပါသော ဒီဇိုင်းနာမိုးကုတ်ပေါက်ပေါက်၊ မေတ္တာဖြင့် အရန်မိတ်ကပ်လိမ်းခြယ်ပေးပါသော မိတ်ကပ်လင်းလင်းနှင့်အဖွဲ့၊ မေတ္တာဖြင့် လက်ဝတ်ရတနာများဆင်မြန်းပေးပါသော ဒေါ်လှလှ(The Rich Gems)အားလည်းကောင်း၊ Flower Decoration Designနှင့် ပန်းများကို မေတ္တာဖြင့် ပေးပို့လက်ဖွဲ့ရုံသာမက ထိုင်းနိုင်ငံမှ ဓာတ်ပုံရိုက်ကူးရေးအဖွဲ့ကိုပါ မေတ္တာဖြင့်ကူညီပေးပါသော Mr.Brain L Marcar နှင့်ဇနီး Karen Marcarတို့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနားပန်းအလှနှင့် Stage အပြင်အဆင် အန်တီနီလာ(Eternal Flowers Florist & Gift Shop), MEP Setting Decoration တစ်ခုလုံးကို အနုပညာစိတ်ကူးစိတ်သန်းများဖြင့် ဖန်တီးပုံဖော်ပေးပါသော ပြင်သစ်နိုင်ငံမှ Delphine De Lorme နှင့် အန်တီပေါက်၊ မင်္ဂလာညစာစားပွဲအတွက် Catering Service ဝန်ဆောင်မှုပေးခဲ့ပါသော ဦးစိန်ဝင်းနှင့်အဖွဲ့အားလည်းကောင်း၊ အစားအသောက်များ ပြင်ဆင်တည်ခင်းပေးပါသော Western Park Royal Restaurant၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနား ဗီဒီယိုမှတ်တမ်း MRTV-4 အဖွဲ့သားများ၊ ဓာတ်ပုံဦးပီတာနှင့်အဖွဲ့တို့အားလည်းကောင်း၊ မေတ္တာဖြင့်လက်ဖွဲ့ပေးပါသော Click Photobooth တို့အားလည်းကောင်း၊ Setting Decoration အတွက် FOREVER GROUPမှ Dr.ဘာလေးနှင့်အဖွဲ့၊ MRTV-4 Set Design အဖွဲ့၊ CN Phyto Group နှင့် ပြည့်ဖြိုးထွန်း Group, Sound System အတွက် JSS Sound System, Lighting System အတွက် တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ပေးပါသော Light Source Lighting Group, Visual Projection System အတွက် တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ပေးပါသော FG Event Production၊ Event Organizer အဖြစ်ဆောင်ရွက်ပေးပါသော Forever BEC Tero၊ မေတ္တာဖြင့်ကြွရောက်ချီးမြှင့်ပေးပါသော ဂုဏ်သရေရှိလူကြီးမင်းများ၊ အနုပညာရှင်၊ အတတ်ပညာရှင်များအားလည်းကောင်း၊ ၁၉-၁၂-၂၀၁၅ရက်တွင် မင်္ဂလာမော်ကွန်းတင်လက်မှတ်ရေးထိုးပေးပါသော ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးဒေါ်စိုးစိုးအောင်၊ မင်္ဂလာမော်ကွန်းတင် လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲတွင် မင်္ဂလာအခမ်းအနားနာယကအဖြစ် ဆောင်ရွက်ပေးပါသော ဆရာဦးအမ်းယုမောင်၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနားမှူး ကိုဇင်အောင်အောင်၊ အသိသက်သေများအဖြစ် ဆောင်ရွက်ပေးကြပါသော အမှတ်(၂)တပ်မတော်ဆေးရုံ ခုတင် ၅၀၀-တပ်မှူး ဗိုလ်မှူးချုပ်စိန်လင်း-ဒေါ်နွယ်သဇင်နှင့် ပြည်သူ့လွှတ်တော် ပြည်သူ့ငွေစာရင်းကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးသူရိန်ဇော်-ဒေါ်တင်အုန်းမြင့်တို့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာဆွမ်းကျွေးအတွက် မေတ္တာဖြင့် ဝတ်စုံအလှဆင်မြန်းပေးပါသော အန်တီစူးမာ(Fashion Euphoria)၊ မင်္ဂလာမော်ကွန်းတင် လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲအတွက် မေတ္တာဖြင့် ဝတ်စုံအလှဆင်မြန်းပေးပါသော မမဇူ(Zu Zu Collection)၊ ဓာတ်ပုံကိုနိုင်နိုင်ထွန်း(Exposure)နှင့်အဖွဲ့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာမော်ကွန်းတင်လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲနှင့် မင်္ဂလာဦးဆွမ်းကျွေးအခမ်းအနားသို့ မေတ္တာဖြင့် ကြွရောက်ချီးမြှင့်ပေးပါသော ဂုဏ်သရေရှိ လူကြီးမင်းများ၊ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများနှင့် မင်္ဂလာလက်ဖွဲ့ပေးပို့ချီးမြှင့်ပေးကြပါသော ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအားလည်းကောင်း၊ အဘက်ဘက်မှ ကူညီပေးကြပါသော ဒေါ်မြတ်မြတ်ဦး၊ ဒေါ်တင်အုန်းမြင့်၊ ဒေါ်နွယ်သဇင်၊ FOREVER GROUP Department အသီးသီးမှ ညီအစ်ကိုမောင်နှမများနှင့် ဆွေမျိုးများ၊ အသိမိတ်ဆွေသင်္ဂဟများနှင့် ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူများအားလုံး တို့အား လှိုက်လှဲစွာကျေးဇူးဥပကာရတင်ရှိပါကြောင်း။

နှစ်ဖက်မိဘများနှင့်
Dr. ဟိန်းထက်အေး - Dr. ခင်လင်းမော်

Forever

Gems

by

ရွှေနှင်းတော်

ရွှေနှင်းတော်စိန်ရွှေရတနာဆိုင် (၄) ဆိုင်၏
နှစ်သစ်အကြိုအထူးအစီအစဉ်
သိန်းပေါင်း (2000) ကျော်စွဲဖြင့်ပေးမည့် Lucky Draw Program

WOW!

Up to 40% off

5%
to
40% off

**Merry Christmas
&
Happy New Year Sales
Big Deals For 3 Days Only**

25,26,27 December, 2015

9:00am - 10:00pm

Myanmar Plaza (HAGL)

ပျော်ရွှင်ရေးအစီအစဉ် (နေ့စဉ် 1:30 pm to 5:30 pm)
မြင့်မြတ်၊ အောင်ရဲလင်း၊ ကောင်းပြည့်၊ ဝတ်မှုန်ရွှေရည်၊ ဝွေးဝွေး၊ ယွန်းယွန်း၊
R- ဓာနည်၊ တန်ဖိုး၊ ရဲရင့်အောင်၊ ပြုပြင်ကျော်သိန်း၊ ဝိုင်းစုနိုင်သိန်း၊ နီနီစင်စော၊
Phillipino အကအပွဲ၏ပျော်ရွှင်မှု
Violin with music Performance
World Class Fashion Show By Miss Forever Gems
Dancing with games activities

GRAND LUCKY DRAW PROGRAM

MAZDA3
Brand New တား (၂) စီး



၅ကျပ်သား ရွှေဆွဲကြိုး (၄) ကုံး ၊ iphone (၂၀) လုံး
Samsung Note 5 (၁၅) လုံး ၊ ipad (၁၅) လုံး

Customers အတွက် Silver Card/Gold Card/Diamond Card အကျိုးခံစားခွင့်



Myanmar Plaza ရှိ Forever Gems By ရွှေနှင်းတော် အတွက်သာ

၃၀-၁၀-၂၀၁၅ မှ ၃၀-၁-၂၀၁၆ အထိ
အများဆုံးဝယ်ယူသူ (၁၀) ဦးအတွက်ထပ်ဆင့်အထူးလက်ဆောင်ခွင့်
နေ့စဉ်ပွင့်လှစ်ရောင်းချပေးနေပါပြီ

ရွှေ (၁၀) ကျပ်သား (၁) ဆူ ၊ ရွှေ (၇) ကျပ်သား (၁) ဆူ
ရွှေ (၅) ကျပ်သား (၁) ဆူ ၊ ရွှေ (၃) ကျပ်သား (၂) ဆူ
ရွှေ (၂) ကျပ်သား (၂) ဆူ ၊ ရွှေ (၁) ကျပ်သား (၃) ဆူ

ချက်ချင်းပေါက် ချက်ချင်းယူ ဗလာပပါ ကံစမ်းပဲ

(၁) ၂ ကျပ်သား ရွှေဆွဲကြိုး (၄) ကုံး
(၂) ၁ ကျပ်သား ရွှေဆွဲကြိုး (၁၀) ကုံး
(၃) ၁၂ ပဲ ရွှေဆွဲကြိုး (၁၀) ကုံး
(၄) ၈ ပဲ မှ ၁ ပဲသား ရွှေထည်ပုစွန် (၂၅၀) နှင့်အခြားအဖိုးတန်ပုစွန်များ

၅ . ၀၀ . ၂၀၁၅
၁၅ . ၀ . ၂၀၁၆ အထိ

Myanmar Plaza (HAGL, Near Sedona Hotel), Ph: 09-2653 99966, 09-2653 99977, 09-2653 99988

ကြေးမုံ

ဖြူတီ - ပဲခူးတီ အဆင့်မြင့် ဝန်းရံ
Hotel ဘီဂ် - Hotel ဟား
 1.1.2016 မှ 4.1.2016 ထိ
လည်လည်မိသားစု(မမူအလင်း)L7-ယုဒနပလာတာမြေညီ
 PH: 01 200747, Ext (1315), 09 73009841

အာရှနဂါး
Asia Dragon တိုက်ထီးရိုး
ချောင်းသာ/ငွေဆောင်
 Ph: 01 707062, 09 799100100
 01 703790, 09 797100100

RUBY တာဝန်စီးစဉ်းစားသည်
 519100
 09-51-77212, 535100
 နေပြည်တော် အထွက် (၄၅၅ ခု) ၂၄၊ ၁၈၊ ၁၄၊ ၁၁၊ ၀၁၊ ၀၁
 ဝယ်ယူနိုင်သည့် Saloon, Van တာဝန်စီးစဉ်း
 စားနပ်ရိက္ခာသည်၊ ဝယ်ယူနိုင်သည့် ဝယ်ယူနိုင်သည့်
 သေဆုံး (ယာဉ်ပိုင်ရှင်များဆက်သွယ်ပါ)

ခေတ်ရေဆောင် ၀၉ ၄၄၉၂၅၀၀၀၊ ၀၉ ၇၃၄၅၀၀၉၊
 ၀၁-၅၃၀၇၀၀၊ ၀၉ ၅၀၇၀၇၀၇
 (၆၇/၆) သမ္မတမြေတော်စိုက်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးကော်မရှင်
 Jan 1, 22, 29 / Feb 11, 12, 26
 မြောက်ဘက်ကမ်း၊ ကမ်းခြေရေကန်၊ မန္တလေးကျောက်စိမ်း ရေပြားကန်
 အနီးရှိ - Insi / ရေကန်တော်စိုက်ပျံ့နှံ့မှုပညာရေးအဖွဲ့အစည်းအလောင်းတော်
 ကာယပ၊ ရွှေတိဂုံ၊ မန္တလေး ကျောက်စိမ်းရေကန်၊ ပြင်ဦးလွင်အနီး ၆-မိုင် (ရေဝေပီ)

Chit Phuu@ ဆွေဆွေ အတွက် မွေးနေ့ဆွေမွန်
 DECEMBER-25 ရက်တွင် ကျရောက်သော မွေးနေ့မှစ၍ နောင်နှစ်(၁၀၀)
 တိုင် ဖျော်ရွှင်ချမ်းမြေ့ပါစေ။ လိုအင်ဆန္ဒမှန်သမျှ ပြည့်ဝပြီး စိတ်၏ချမ်းသာခြင်း၊
 ကိုယ်၏ ကျန်းမာခြင်းတို့ဖြင့် ပြည့်စုံနိုင်ပါစေ။
 ချစ်ခြင်းများဖြင့်
 ဦးအောင်

ငန်းရာဇ် ဝယ်ယူနိုင်
 မန္တလေး မေမြို့၊ လားရှိုး မနိမ်း ရွှေလီ
 (အယ်အေ-၅၀၀၀/-) (အယ်အေ-၅၀၀၀/-)
 ပျံ/စုတ်တော်လေးဆူ) များ ပညာ
 တောင်ကြီးအလင်း မိတ်ဆက်(အယ်အေ-၅၀၀/-)
 ကားသမားချီးမြှင့်ပေးသည့် Dec - 24
 Jan - 1, 8,
 ၄ 420144148, 421153797

အမည်ပြောင်း
 အမတ်(၁၆)သုဝဏ္ဏ ပထမတန်း(တ)မှ
 အမတ် ဦးရန်လင်းအောင် (၁၂/သလက(နိုင်)
 ၀၉ ၂၀၀၁၀၁၀၁၀၁ မောင်နီတီအား မရတနာရိပ်
 လှ ပြောင်းလဲပေး ဆိုပါရန်။
 မရတနာရိပ်

(၂၅)ကြိမ်မြောက် ငွေရတု မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲ
 အထက(၁)၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊
 ၂၇-၁၂-၂၀၁၅ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉:၀၀နာရီ
 ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ သူငယ်ချင်းများအားလုံး ကြွရောက်ပါရန်
 မိတ်ကြားပါတယ်။
 ကျောင်းသာ၊ ကျောင်းသူတောင်းများ
 အထက(၁)၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်

Good Morning
MERRY CHRISTMAS AND HAPPY NEW YEAR
 BUTTER CAKE
 MARBLE CAKE
 Fruity Cake
 ENRICHED WHITE BREAD
 MYANMAR MAYSON INDUSTRIES CO., LTD.
 No.(1), Bo Aung Kyaw Street, Industrial Zone (4), Hlaing Tharyar Township, Yangon Region, Myanmar. Tel : 01-685034, 685080, 685081 Fax : 01-685166, 684318 E-mail : mmi_96@myanmar.com.mm

iMyanmarHouse.com မှ ကြီးမူးကျင်းပမည့် ဒုတိယအကြိမ်မြောက်
မြန်မာနိုင်ငံ၏ အကြီးဆုံး အိမ်ခြံမြေ အရောင်းပြပွဲကြီး
 တိုက်ခန်း နှင့် ကွန်ဒိုပေါင်းများစွာကို အထူးလျှော့ဈေးနှုန်း များဖြင့် အရစ်ကျယ်ယူနိုင်မည် ဖြစ်ပါသည်။ ပါမောက္ခဒေါက်တာအောင်ထွန်းသက်
 အပါအဝင် ပညာရှင်ပေါင်း များစွာမှ အိမ်ခြံမြေနှင့်ပတ်သက်၍ သိကောင်းစရာများကို ပြပွဲအတွင်း ဟောပြောပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။
ပြပွဲသို့ တက်ရောက်လာသူများအား Samsung ဖုန်း၊ Tablet များနှင့် အခြား ချီးငှားငါးဆယ်တန်ဖိုးရှိ ဆုပေးပေးမှုများစွာ ကံစမ်းပေးပေးပါမည်။
ပွဲတက်ရောက်ရန် ကြိုတင်စာရင်း ပေးသွင်းသူများကို အထူးလက်ဆောင် ပစ္စည်းများ ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။
မဏ္ဍိယဆု အဆင့် တက်ရောက်နိုင်ပါမည်။
 Main Sponsors: နေရက် ... ၂၀၁၅ ဒီဇင်ဘာ ၂၅ ရက်မှ ၂၇ ရက် အထိ
 အချိန် ... နံနက် ၉:၀၀ နာရီ မှ ညနေ ၅:၀၀ အထိ
 နေရာ ... တပ်မတော်ခန်းမ၊ ဦးစိစာရမ်း၊ ရန်ကုန်။
 Diamond Sponsors: Keweenaw Towers, M.K.T Construction Co., Ltd, AMPS, A+, GOLDEN CITY, Prime livingmall, ကြေးတိုက်ကြေး၊ စတင်လုပ်ဆောင်မှုအဖွဲ့အစည်း၊ ရန်ကုန်။
 Gold Sponsors: TFC BODE GROUP, Times City
 ကြိုတင်စာရင်းပေးသွင်းရန် ဤနေရာသို့ သွားပါ။
 www.imyanmarhouse.com/expo



POLO CLUB (ASIA)
RESIDENCE



Merry Christmas and Happy New Year 2016



WWW.POLOCLUBASIA.COM

HOTLINES : 09-795889588 | 09-796889688 | 09-797889788

Sales Gallery : No 51/A, Corner of East Race Course Road and Laydaungkan Road, Tamwe Township, Yangon, Myanmar.



ကြေးငွေ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန နေပြည်တော် (လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း)

၁။ အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာနအောက်ရှိ တက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်နှင့်ကောလိပ်များတွင် အောက်ပါဘာသာရပ်များအတွက် နည်းပြ/သင်္တန်း (လစာနှုန်းကျပ် ၁၀၀၀၀၀-၂၀၀၀၀၀) ရာထူးများ လစ်လပ်လျက်ရှိပါသဖြင့် လျှောက်ထားလိုသူများသည် လျှောက်လွှာများကို မိမိတာဝန်ထမ်းဆောင်လိုသော သက်ဆိုင်ရာ တက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်၊ ကောလိပ်များတွင် အခမဲ့ရယူ၍ တိုက်ရိုက်ကပ်သွင်းလျှောက်ထားနိုင်ကြပါသည်။

Table with 2 columns: Job Title (တက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်၊ ကောလိပ်များ) and Requirements (လျှောက်ထားနိုင်သည့်ဘာသာရပ်များ) listing various academic positions and their respective qualifications.

၂။ လျှောက်ထားသူသည်- (က) တည်ဆဲနိုင်ငံသားဖြစ်မှုပစ္စည်းနှင့်တိုက်ညီသောနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။ (ခ) မဟာဘွဲ့ ရရှိပြီးသည့်ဖြစ်ရမည်။ နိုင်ငံခြားဘာသာစကားဘာသာရပ်များအတွက် သက်ဆိုင်ရာ ဘာသာစကားဘာသာရပ်ဖြင့် ပထမဘွဲ့ ရရှိပြီး သက်ဆိုင်ရာ ဘာသာစကား မဟာဘွဲ့အတွက် မဟာအရည်အချင်းစစ်သင်တန်းတက်ရန် အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန (ရန်ကင်းမြို့နယ်) သို့လည်းကောင်း၊ သက်ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်၊ ကောလိပ်သို့လည်းကောင်း ၂၂-၀-၂၀၁၆ ရက်နေ့ အရောက် နောက်ဆုံးထားပြီး တိုက်ရိုက်ပေးပို့ရမည်။ (ဂ) ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဇူလိုင်လ ၂၂ ရက်အထိ အသက် (၃၈) နှစ်အထက် မကျော်လွန်သူ၊ မဟာဘွဲ့ရပြီးနောက် (၄၀) နှစ်အထက် မကျော်လွန်သူ၊ ပါရဂူဘွဲ့ ရရှိပြီးသည့်ဖြစ်ပါက (၄၀) နှစ်အထက် မကျော်လွန်သူ ဖြစ်ရမည်။ (ဃ) လျှောက်ထားသည့်တက္ကသိုလ်တွင် အမြဲတမ်းအမှုထမ်းဆောင်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။

OD TOUR Since 1997. Package deals for tours to various locations including Thailand and Laos. Dates range from Jan 15 to Jan 17.

SEVEN ၀ အုပ်ဆိုက်ကမ်း၊ အရှေ့ပိုင်း၊ တောင်ပိုင်းရှိ မြေကွက်များ ရောင်းလိုပါသလား? ယေဘုယျအရောင်းအဝယ် လုပ်ငန်းအတွက် အိမ်အရောက်ငွေပေးချေပါသည်။

POSSIBLE Travels & Tours Sweet December. Christmas and New Year travel packages to various international destinations.

ဒေါက်တာဇော်ဝင်းသိန်း (ရွှေတံဆိပ်ဆုရှင်-လန်ဒန်) (ရွှေတံဆိပ်ဆုရှင်-CPA). ACCA (UK) Finance Professional. ZAW Business School. ACCA (ALL PAPERS) & Dip IFR.

ကုန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ. မရ်ဖော့နီပီနီနီ မြေပိုင်ဆိုင်မှုအမှတ် ၂၃/၂၀၁၆/၂၀၂၀ မြေကွက်အမှတ် ၁၀၁၆/၂၀၁၆ မြေကွက်အမှတ် ၀၁၀၆/၂၀၁၆ မြေကွက်အမှတ် ၀၁၀၆/၂၀၁၆ မြေကွက်အမှတ် ၀၁၀၆/၂၀၁၆

အားမာန် ပညာရပ်သာ B.Ed ဝင်ခွင့်သင်တန်း ဖွင့်ပြီ Exam Guide ခြေ နယ်သင်တန်းသားများ (၂၅-၁-၂၀၁၅မှ ၃-၂၀၁၆) အနီးကပ် အမှတ် ၉၀ (၅)လွှာ၊ ၃၃၀လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

အမြန်ငှားလိုသည်၊ GOLDEN LAND AGENCY. ၁၀ မိုင်၊ ဇော်ဘွားကြီးကုန်းအင်းစိန်နှင့် တောင်ခင်ဖြူနယ် ပင်လုံအိမ်ရာ အနီးတစ်ဝိုက်ရှိ နိုင်ငံခြားသားနေနိုင်သော အိမ်ငှားလိုသည်။

MAY PHUE ZAW Construction Co.,Ltd.

အိမ်ရာအရောင်းပြပွဲအတွင်း အထူး Promotion

I Myanmar မှ ယနေ့တပ်မတော်ခန်းမတွင် ကျင်းပပြုလုပ်မည့် အိမ်ရာအရောင်းပြပွဲကို (25, 26, 27) (၃)ရက်ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပြီး အဆိုပါပြပွဲအတွင်း အခန်းဝယ်ယူသူများကို အခန်းဈေးနှုန်း 10% လျှော့ပေးမည်ဖြစ်ပြီး ပြပွဲ(၃)ရက်အတွင်း ဝယ်ယူခြင်းဖြင့် ကုမ္ပဏီမှ အထူးမေတ္တာလက်ဆောင်အဖြစ် TV, ရေခဲသေတ္တာ၊ Air Con အစရှိသော အချက်(၁၀)မျိုးသော ပစ္စည်းများပြုလုပ်ပါဝင်ပေးမည့် အစီအစဉ်

Golden Crown Condo (1)

Golden Crown Condo (2)



အမှတ်(၅)၊ သီရိမင်္ဂလာလမ်း(၂)၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

အမှတ်(၃)၊ ပန်တျာလမ်း၊ သယ်န်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

Golden Crown Condo (3)

Golden Crown Condo (4)

Golden Crown Condo (5)



အမှတ်(၁၉၉/၂)၊ (၁၄/၃)ရပ်ကွက် သံသုမာလမ်း၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

အမှတ်(၁၄/၆-၂)၊ ၁၄ရပ်ကွက် တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ဓာတ်လှေကားမပါ အမှတ်(၂၉၆)၊ ရွှေနင်းဆီလမ်း၊ နွယ်အေးရပ်ကွက်၊ ဒေါပုံမြို့နယ်။

May Phue Zaw Construction Co.,Ltd (YCDC-L/C-662)

(၁) အမှတ်(၇၆/၈၀)၊ ဗညားဒလလမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

(၂) အမှတ်(၂၀၀/၂၀၆)၊ စက်ရုံလမ်း၊ မအူကုန်းရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

Ph - 09-253888809, 09-5126567, 09-5500787, 01-205699, 09-420222297, 01-201318, 01-290715

Email: mayphuezaw007@gmail.com, uzayminoo99@gmail.com

ကြေးမုံ

မစ္စတာမြန်မာ ခရီးသွားဝန်ဆောင်မှုကုမ္ပဏီ

Europe (၁၅/၁၆ရက်)	Bangkok (၄/၅ရက်)	Singapore (၄/၅ရက်)
<p>USD 5150</p> <p>ဩစတြေးလျ ၁၁ရက် - 3990 USD</p> <p>ရုရှား ဂရက် - 2990 USD</p> <p>ဒူဘိုင်း ဂရက် - 2450 USD</p> <p>တူရကီ ၁၀ရက် - 2100 USD</p>	<p>USD 590</p> <p>ဘူတန် ဂရက် - 2990 USD</p> <p>ဂျပန် ဂရက် - 3000 USD</p> <p>ကိုရီးယား ဂရက် - 2490 USD</p> <p>ဟောင်ကောင် ဂရက် - 1890 USD</p>	<p>USD 970</p> <p>ချင်းအိုင်-ချင်းအိုင် ၅ရက် - 630 USD</p> <p>မလေးရှား ၄ရက် - 660 USD</p> <p>စင်ကာပူ-မလေးရှား ဂရက် - 1200 USD</p> <p>စီယက်-ကလေး ဂရက် - 1220 USD</p>

တိုက်(၂/၃) ပထမဆုံး တိုင်ရင်ဆိုင်ရာ လမ်းမကော်း TEL: 228828, 09799753144, 09799753155, 09972897722, 09972897733

ကိုးဘွဲ့ရုပ်သံ အမြတ်ဆုံး သိမ်၊ဘုရား၊ကျောင်း ဒကာခံယူပါ။

နိုင်ငံကျော် ဓမ္မကထိက၊ ကိုးဘွဲ့ရဆရာတော် အရှင်အာဇာနည်ကောရအရှင်သုပြတ် တည်ဆောက်သော ဝိပဿနာရိပ်သာ (၁) ငြိမ် ငါးပေပတ်လည် ငါးသောင်းကျပ်၊ (၂)ကျောင်း ငါးပေပတ်လည် ငါးသောင်းကျပ်၊ (၃)သိမ် ငါးပေပတ်လည် ငါးသောင်းကျပ်၊ (၄)ဘုရားဝေတီ ငါးပေပတ်လည် ငါးသောင်းကျပ်၊ (၅)အုတ်တံတိုင်း ဆယ်ပေတစ်ခန်း ငါးသောင်းကျပ်၊ (၆)ပစ္စည်းလေးပါးပဒေသာဝင် ငါးသောင်းကျပ်နှင့်ဖြင့်-ရန်ကုန်၊ မြောက်အုတ်၊ (၄၂)ရပ်ကွက်၊ ဝိလ်ပျားစတူးလမ်း၊ ကိုးဘွဲ့ရကျောင်းသို့ဖြစ်စေ၊ အရှင်အာဇာနည်ကောရ-မြောက်ဥက္ကလာ ကမ္ဘောဇဘက်၊ အကောင်အုပ်ပါတ် ၀၇၀-၁၂-၁၀၀-၇၃-၇၃၃ သို့ဖြစ်စေ လှူဒါန်းနိုင်ကြပါပြီ။ (ဖုန်း ၀၉၂၁၀၃၀၅ ၊ ၀၉-၇၀၇၆၆၆၆၇၀၊ ၀၉-၇၀၇၀၇၉၆၉၊ ၀၉-၂၆၂၄၄၄၇၇)

PAN THU KHA

Hot Line: 09 250200212, 09 5095586

3Star Hotel & All Included

41 Seater VIP Aicon Express

Jan 1

Pan Thu Kha Myanmar

ပုလဲ နည်းပညာတက္ကသိုလ် (TU)

ME, B.E ဝင်ခွင့်

အဂြုတ် 00000

နစ်ဝင်ဝင်ခွင့်တရားရုံးရနေသည့်ကျောင်း

Section (A,B,C) → 22.1.2016 (SAT) ခန့် စာမေးပွဲမည်။

ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်(၁၉၉၄-၉၅)ခုနှစ် စတုတ္ထအကြိမ်ပြောက်

“ပြတ်ဆရာပုလဲပွဲနှင့်ကျောင်းသား/ကျောင်းသူဟောင်းပွားတွေဆုံပွဲ”

ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်(၁၉၉၄-၉၅)ခုနှစ် ပညာသင်နှစ်အထိ ကျောင်းသား/ကျောင်းသူဟောင်းများမှ ကေအုရစ် ဆရာကြီး/ ဆရာမကြီးများ အား စတုတ္ထအကြိမ်ပြောက် ပြတ်ဆရာပုလဲပွဲ ပွဲခေတ်တန်တော့ရန်နှင့် ကျောင်းနေ ခေတ်သူဝယ်ချင်းများ အတူတကွ မြန်မာ့ပြန်လည်ထွေဆိုနိုင်ရေးအတွက် ညဓာနာပွဲသို့ အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကြွရောက်ပေးကြပါရန် လေးစားစွာဖြင့် မိတ်ကြား အပ်ပါသည်။

- နေ့ရက် - ၃-၁-၂၀၁၆ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)
- အချိန် - ညနေ ၆:၀၀နာရီ
- နေရာ - Gandamar Wholesale (Level-3), Grand Ballroom Mayangone Township.

အိတ်ဖွင့်တင်ခါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ချင်းပြည်နယ်ကုသရေးဦးစီးဌာန လက်အောက်ရှိ ခရိုင်အဆင့် ဆေးရုံများ၊ မြို့နယ်ဆေးရုံများအတွက် ဆေးဝါးများ ဝယ်ယူလိုပါသဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ခါခေါ်ယူရန် မိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

၂။ တင်ပို့ပိတ်မည့်ရက်နှင့်အချိန် - ၀၅-၁-၂၀၁၆ရက်(သောကြာနေ့) - ညနေ ၄:၀၀နာရီ

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ခါပုံစံများကို ဟားခါးပြည်သူ့ဆေးရုံအုပ်ကြီးမှတွင် မှူးချိန်အတွင်း လာရောက်ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။

အိတ်ဖွင့်တင်ခါခေါ်ယူရေးကော်မတီ

ချင်းပြည်နယ်ကုသရေးဦးစီးဌာန

ဖုန်း-၀၇၀-၂၀၀၂၁၊ ၀၇၀-၂၀၀၆၉

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ

ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန

မြန်မာ့သင်္ဘောကွင်းလုပ်ငန်း

အိတ်ဖွင့်တင်ခါ(Open Tender)များခေါ်ယူခြင်း

၀။ မြန်မာ့သင်္ဘောကွင်းလုပ်ငန်းမှ အောက်ဖော်ပြပါပစ္စည်းများကို ဝယ်ယူလိုပါသဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ခါ (Open Tender)များကို မြန်မာ့ကွင်းလုပ်ငန်းမှ ဝေခွဲခေါ်ယူပါသည်။

စဉ် တင်ပို့ရက် - ဖွဲ့စည်းအဖွဲ့အစည်း အရေအတွက် တင်ပို့ရက်

(က) T(3)/MS/2015-2016 MS Plate, MS I-Lot ၂၀-၁-၂၀၁၆ Angle & H Beam

၂။ ပစ္စည်းများ၏ ခံနိုင်ရည်၊ အဆိုပြုချက်(Specification Proposal)နှင့် စေ့နုနှုန်း၊ အဆိုပြုချက် (Price Proposal)တို့အား သီးခြားစီချိတ်ပိတ်၍ သတ်မှတ်ရက် ၀၅-၀၁-၂၀၁၆ နောက်ဆုံးထား တင်သွင်းရမည်။

၃။ တင်ပို့ခါပုံစံများကို အောက်ဖော်ပြပါပစ္စည်းနှင့် မှူးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ပါသဖြင့်အားဖြင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိရှိလိုပါက အောက်ပါပစ္စည်းသို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်း ခုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

၃-အထွေထွေမန်နေဂျာ(ပီစီမေ)

မြန်မာ့သင်္ဘောကွင်းလုပ်ငန်း ဆင်မလိုက်၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊

ဖုန်း-၇၀၅၃၅၂၊ ၀၉-၅၅၀၂၀၂၁

Since 1996 **Home** think of Home, think of Home

Merry Christmas SPECIAL PROMOTION

HAPPY NEW YEAR

ပါကေး အစားထိုး ကြမ်းခင်း

ကြမ်းခင်း ၃ ကျင်း ဝယ်လျှင် လက်ဆောင် အလှဆင် ပန်းပင်

၂၂။ ရန်ကုန် (ဇောင်ဆန်းကျွန်း) မင်္ဂလာတောင်ညွန့် ဖုန်း - 09 730 84 840, 09 730 84 841

၂၃။ (ပဲခူး) စာပင်လှည့်ကွက် မဟာမြိုင်ပုတ်တိုင်း ဖုန်း- 09 79 700 70 75, 09 79 700 70 85

၂၄။ (ကော့ပြည်) ငွေညောင်ကုန်း ဖုန်း - 09 79 700 70 79, 09 79 700 70 89

ယိုးဒယား Casting

မိုးညို၊ မိုးထွတ်၊ မိုးလောင်း၊ ရွှေ - ငွေ - ရွှေဖြူ၊ လောင်း၊ လက်ခံသည်။ မိုးဆွဲသီး၊ မိုးလက်ကောက်၊ မိုးလက်စွမ်း၊ ဒီဇိုင်းပျိုးစုံ ရရှိနိုင်ပါသည်။ လောင်းစက်အစုံနှင့်ရော်ဘာ/ ပလာစတစ် (မြန်မာ့ရော်)

အမှတ်(၆၄) ပထမဆုံး အခန်း(၁၇) Ph: 09 5086914, 09 43121416

(၂၉)လမ်း အောက်ဘလောက် Email: latthwe44@gmail.com

ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့ Fb: www.facebook.com/Yodayar Casting, Moulding & Masterpiece Wax

Mingalar Cinemas

သမ္မတ ၀၀-၂၇၆၆၂ ၀၀-၂၇၆၆၃	သွင် ၀၀-၃၇၂၉၄ ၀၀-၃၇၂၉၅	မင်္ဂလာ(၁) မိမိအေး ၀၀-၂၇၃၀၅ ၀၀-၂၇၃၀၆	မင်္ဂလာ(၂) မင်းမင်း ၀၀-၃၇၃၀၅ ၀၀-၃၇၃၀၆	ရှေ့ဆောင် ၀၀-၂၇၃၀၇ ၀၀-၃၇၃၀၈ ၀၀-၃၇၃၀၉	မျှတ ဝင်းလှိုင် ၀၂-၃၇၃၀၅ ၀၂-၃၇၃၀၆
မင်္ဂလာ(၃) ၀၀-၃၇၃၀၇ ၀၀-၃၇၃၀၈ ၀၀-၃၇၃၀၉	Top Royal (မင်းမင်း) ၀၀-၃၇၃၀၅ ၀၀-၃၇၃၀၆	နေပြည်တော် ၀၀-၂၇၃၀၇ ၀၀-၂၇၃၀၈	မင်္ဂလာဝင်္ဂ (ရတနာ) ၀၀-၃၇၃၀၅ ၀၀-၃၇၃၀၆	မင်္ဂလာထွန်းသီရိ (မိမိ) ၀၀-၃၇၃၀၅ ၀၀-၃၇၃၀၆	မင်္ဂလာခိုင်မွန်း ၀၀-၃၇၃၀၅ ၀၀-၃၇၃၀၆

ရည်းစားဦး
ရန်ကုန်
သမ္မတ ၊ သွင်
မျှတလေး - ဝင်းလှိုင်

DILWALE
ရန်ကုန် - ရှေ့ဆောင်(၁)
မင်္ဂလာ(၁)၊ မင်္ဂလာ(၁)
ထွန်းသီရိ (မြည်)
မျှတလေး-မြို့ပ

STAR WARS
THE FORCE AWAKENS(3D)
ရန်ကုန်
နေပြည်တော်(၁)
မင်္ဂလာ(၂)
မျှတလေး
မင်္ဂလာခိုင်မွန်း
မြည် - မင်္ဂလာထွန်းသီရိ

KRAMPUS
ရန်ကုန် - နေပြည်တော်(၃)
မင်္ဂလာ(၁)
မျှတလေး မင်္ဂလာခိုင်မွန်း

GHOST SHIP
ရန်ကုန် - ရှေ့ဆောင်(၂)
TOP ROYAL (မိမိခိုင်မွန်း)
နေပြည်တော်(၂)
မင်္ဂလာဝင်္ဂ
မျှတလေး - မင်္ဂလာခိုင်မွန်း
မြည် - မင်္ဂလာထွန်းသီရိ

၂၅ . ၁၂ . ၂၀၁၅ ရက်မှ စတင်ပြသမည့်ဇာတ်ကားသစ်များ
ပွဲချိန်သတိပြု - ၁၀:၀၀နာရီ၊ ၁၂:၃၀နာရီ၊ ၃:၃၀နာရီ၊ ၆:၃၀နာရီ၊ ၉:၃၀နာရီ

first Love
ရည်းစားဦး

STAR WARS THE FORCE AWAKENS 3D

KRAMPUS
You don't want to be on his list.

GHOST SHIP
nowhere to run, nowhere to hide.

Dilwale
A Mohit Motion Picture

ကြေးမုံ

ကြေးမုံ

အာရှ နဂါး
Asia Dragon ကျိုက်ထီးမိုး
ချောင်းသာ / ငွေဆောင်
Ph: 703790, 09-861-9008
707062, 09-861-7770

ကိုသန့်ဇင်
CAR RENTAL
ကားမျိုးစုံကို ခရီးစဉ် လအလှူ အချိန်ပိုင်း
ငှားသည်။ ယာဉ်ပိုင်ရှင်များလည်း
ဆက်သွယ်ပါ။
Ph: 09-43117680, 09-5059821

မြန်မာမြတ်ဗျယ်ရီ Travel & Tours Co.,Ltd
ကိုရီးယား \$ 990 | ဇန်နဝါရီ \$ 330 | ဗီယက်နမ်
\$ 350 | ဘာလီကျွန်း \$ 880 | ကိုရီးယား-ကျွန်း
ဗီယက်နမ် - ကမ္ဘောဒီးယား 6D/5N \$ 535 မော်လမြိုင်ကို
ထိုင်ဝမ်၊ စင်ကာပူ တစ်နှစ်လုံးကော်ရီးယားအခြေစိုက်မြန်မာကိုယ်ပိုင်ရုံး
၁၂/၁၂၊ ကျိုက္ခတ်လမ်း၊ တာပေး၊ အပြေးအစီး Package
01-551240, 09-73160843, 09-5003647

ပျော့ပျောင်းသော ကျိုက်ထီးမိုး / ချောင်းသာ (နေ့စဉ်)
ကျိုက်(၅)ကျိုက်(ကျိုက်ထီးဆောင်ကျိုက်သလုံကျိုက်ပေါ်လောပွင့်ကျိုက်ပျော့ပျောင်း
စက်ကမ်းခြေကမ္ဘာဝက်မိတ်တော်တိုက်ပျော့ပျောင်းကျိုက်စိန်တော့ပျော့ပျောင်း
လင်ကျိုက်ပျော့ပျောင်း သတို့ငွေစာရင်း အလံတစ်စာတည်း ပြန်လည်လျှောက်
အဆင့်မြင့်တင်ပုံစံတည်း ဆိုင်ထမ်းကျေး(၁)ညအိပ် (၂)ရက်စားတည်း(၂၅၀၀၀)
မြင့်(၅)မြင့်(ပွဲ) ပုဂံညောင်(ပွဲထောင်လေးဆူ)ဘုရားရှုသောကြည့်သွားစာရင်း
ပြန်ပျောက်တင်ပုံစံတည်းဆိုင်ကျေးစားတည်း(၅၀၀၀) Jan-1.8.15.22.29
Ph:09426334456,0949323965,0949578205

ရောင်းမည်
သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး၊ ဝယ်ယူ(၃)လမ်း၊ (၆)လမ်း၊ (၉)လမ်း
မြေညီထပ်မှ (၆)လမ်းအထိ တိုက်ခန်းများကို ဝယ်ယူချိန်
အမြန်ရောင်းမည်။ (B.C.C ခန့်မှန်း)
ဖုန်း-၀၉-၅၄၀၀၀၀၀၊ ၀၉-၇၃၀၉၅၆၇၇၊ ၀၉-၅၀၀၂၉၃၁

ORIENTAL CENTURY TRAVELS & TOURS CALL NOW
09 79 6818 348
09 79 6818 349

ဇန်နဝါရီ-ပတ္တမြား (\$ 470)	ဇွန်-ဇူလိုင်/ဇူလိုင် (\$ 800)
(4 D 3 N) (Jan 29/ Feb 11)	(5 D 4 N) (Feb 4)
ဇူလိုင် (\$ 2850)	ဧပြီ-မေတောင်-မကာမိ (\$ 1250)
(9 D 8 N) (Jan 10)	(5 D 4 N) (Feb 8)
ကိုရီးယား (\$ 2200)	ဘူတန် (\$ 2200)
(8 D 7 N) (Jan 29)	(5 D 4 N) (2016 Feb)

မြန်မာနိုင်ငံအတွက် ဝယ်ယူပေးသော အထူးအကျိုးအမြတ်
စာရင်းအကျဉ်းချုပ်များအား ဝယ်ယူပေးသော အထူးအကျိုးအမြတ်
Early Bird Discount များပြန်လည်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း (၀၉) ၇၉၆၈၁၈၃၊ ၀၉၇၉၆၈၃၄၉၊ ၀၉၇၉၆၈၃၄၉၊ ၀၉၇၉၆၈၃၄၉
လိပ်စာ ချောင်းသာ၊ ၀၉-၇၀၂-၂၅၀၀၀၀၊ ၀၉၇၃၀၉၅၆၇၇၊ ၀၉၇၃၀၉၅၆၇၇

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန
ကုသရေးဦးစီးဌာန
ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) စစ်တပ်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးနှင့်
ပြည်နယ်ကုသရေးဦးစီးဌာနအောက်ရှိ
ခရိုင်/မြို့နယ်/တိုက်နယ်ဆေးရုံများအတွက် အိတ်ဖွင့်တင်ခါအခါယူခြင်း

၁။ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကုသရေးဦးစီးဌာန၊ စစ်တပ်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးနှင့် ရှမ်းပြည်နယ်
တောင်ပိုင်း ပြည်နယ်ကုသရေးဦးစီးဌာနအောက်ရှိ ခရိုင်/မြို့နယ်/တိုက်နယ်ဆေးရုံများတွင်
တက်ရောက်ကုသလျက်ရှိသော လူနာများအား ဓာတ်ခွဲစစ်ဆေးသည့်ရန်နှင့် ဓာတ်မှန်စစ်ဆေးမှုများ
အတွက် လိုအပ်သော ဓာတ်ခွဲခန်းသုံးဆေးဝါးများနှင့် ဓာတ်မှန်စစ်ဆေးရုံများကို မြန်မာ
ကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူမည်ဖြစ်ပါ၍ အိတ်ဖွင့်တင်ခါများပေးသွင်းရန် ခေါ်ယူအပ်ပါသည်။
၂။ တင်ခါတင်သွင်းလွှာပုံစံများ - ၂၂-၁၂-၂၀၁၅ရက် (အင်္ဂါနေ့) ၉၀၀နာရီ
စတင်ရောင်းချမည့်နေ့ရက်နှင့်အချိန်
အိတ်ဖွင့်တင်ခါပိတ်မည့်နေ့ရက်နှင့် - ၅-၁-၂၀၁၆ရက် (အင်္ဂါနေ့)
အချိန် - ၁၆:၀၀နာရီ
၃။ တင်ခါစည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများနှင့် ပစ္စည်းစာရင်းအသေးစိတ်ကို သိရှိလိုပါက ၂၂-၁၂-
၂၀၁၅ရက်မှစ၍ နေ့စဉ်ခန်းမှတ်အတွင်း အောက်ပါလိပ်စာတွင် လာရောက်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။
ဆေးဝါးများဝယ်ယူရေးကြီးကြပ်ကော်မတီ
ပြည်နယ်ကုသရေးဦးစီးဌာန၊ ရှမ်းပြည်နယ်
စစ်တပ်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး၊ တောင်ကြီးမြို့၊
တယ်လီဖုန်းနံပါတ်-၀၈၁-၂၁၂၀၀၄

dot

သင့်နားက dot ဆိုင်မှာ အခုပဲ ငွေဖြည့်လိုက်ပါ!
reddotnetwork.com သို့ဝင်ရောက်ပြီး မျှော်ရှင်ဖွယ်ရာများစွာ ရယူပိုင်ဆိုင်လိုက်ပါ

QMP T MBC ၀၀၀၀၀၀၀ Y TALK RECLINK

www.reddotnetwork.com reddotnetwork

သော Red Dot ငွေဖြည့်တာကို စုစုပေါင်းယူပြီး
တစ်ဘူးကို ရယူလိုက်ပါ
ရလို့နေပါသည်။ ငွေဖြည့်ပြီးပြီ

dot နှင့်
ဖုန်းငွေဖြည့်ပြီး
ဆုအဖြစ်
အထူးလက်ဆောင်များကို
ရယူလိုက်ပါ
ဝင်ကြည့်ရန်
reddotnetwork.com

dot

Anniversary Celebration

HOT DEAL SALE

PROMOTION UP TO 60%

1 Dec 15 - 31 Jan 16

TEL +95-1-1224217, +95-95088488, +95-9-5136279

Thiryadanar Wholesale Market compound Building : G3, Room No. 46-52 သီရိရာဇာ လက်ကားစာရောင်း သုတေသနဗဟို အောင်ပတ်လမ်းအထိကြားခင်းအနီး မြောက်ဥက္ကလာမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့

GRAND STYLE YOUR PROJECT PARTNER Lighthouse every moment GRAND FOX FLOORING GrandStyleMM www.grandstylemm.com



ကျေးဇူးတင်လွှာ

G.T.I ပညာရေး နှစ် (၁၂၀) ပြည့် အခမ်းအနားကြီးကို ၂၀၁၅ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလ (၁၂)ရက်နေ့က အင်းစိန်ဂျီတီအိုင်ဝင်းအတွင်း၌ အခမ်းနားဆုံးအောင်အောင်မြင်မြင် ကျင်းပနိုင်ခဲ့ပါသည်။ ဤပွဲကြီးအောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် အဘက်ဘက်မှ ကူညီပံ့ပိုးပေးခဲ့သော ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ဒေါ်ခင်စန်းရီ၊ အလုပ်သမားအလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအေးမြင့်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေ၊ ရန်ကုန်မြို့တော်ဝန် ဦးလှမြင့်၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ ပညာရေးအကြံပေးအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်ဆရာကြီးဒေါက်တာသန်းဦး၊ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာ ဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိပုဂ္ဂိုလ်များ၊ နှစ်တစ်ရာကျော်သက်တမ်းရှိ ပင်မကျောင်းဆောင်ကြီး အား ရန်ကုန်မြို့ ပြု အမွေအနှစ် အဆောက်အအုံအဖြစ် သတ်မှတ်နိုင်ရန် ကူညီပေးပါသော Yangon Heritage Trust အဖွဲ့အား လည်းကောင်း၊ ဤပွဲကြီး၏ Main Sponsor အဖြစ် အကူအညီပေးသော Mottama Holdings Co., Ltd. အားလည်းကောင်း၊ Co- Sponsor များအားလည်းကောင်း၊ စေတနာဖြင့် အလှူငွေထည့်ဝင်ကြသော G.T.Iဆင်းသူငယ်ချင်းများအားလည်းကောင်း၊ အခမ်းအနားကြီးအောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရေးကို လူအားစိတ်အားဖြင့် ကြိုးပမ်းခဲ့ကြသော ကော်မတီအသီးသီးမှ တာဝန်ရှိသူများအားလည်းကောင်း၊ Thirty Two Wave Event Management နှင့် Eagle Security Service အဖွဲ့အားလည်းကောင်း၊ အနယ်နယ် အရပ်ရပ်မှ ကြိုးစား၍ ကြွရောက်လာကြသော ကန်တော့ခံဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများအား လည်းကောင်း၊ ကျောင်းအလိုက် ပြခန်းအသီးသီးကို အောင်အောင်မြင်မြင် တာဝန်ယူပြုသခဲ့သော A.G.T.I ညီအစ်ကို မောင်နှမများအားလည်းကောင်း ကျေးဇူးအထူးတင်ပါသည်။

အဘက်ဘက်မှ ဝိုင်းဝန်းကြိုးပမ်းသော်လည်း အဆင်မပြေမှုများရှိခဲ့ပါက ကြီးမားကျယ်ပြန့်သော အခမ်းအနားကြီးဖြစ်ပါ၍ နားလည်ခွင့်လွှတ်ပေးမည်ဟု မျှော်လင့်ပါသည်။

အထူးအားဖြင့် ကမ္ဘာ့နိုင်ငံအသီးသီးမှလည်းကောင်း၊ ပြည်တွင်းနေရာဒေသအသီးသီးမှလည်းကောင်း၊ ယခုပွဲကြီးသို့ ကြိုးစားတက်ရောက်လာကြသော A.G.T.I ညီအစ်ကို မောင်နှမများအားလုံး၏ A.G.T.I စိတ်ဓါတ် အား အသိအမှတ်ပြု ဂုဏ်ယူပါကြောင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်။

အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့
A.G.T.I Society

ကြေးမုံ

၁၉၇၃ခုနှစ် B.Ag တွဲရ သူငယ်ချင်းများသို့ နှိုးဆော်ပိတ် ကြားသွား

၁၉၇၃ ခုနှစ်မှ ၁၉၇၄ ခုနှစ်အတွင်း စိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ် မန္တလေးမြို့၌ အတူတကွ ပညာသင်ယူခဲ့ကြသော သူငယ်ချင်းများ ပညာအကြိမ်တွေ ဆုံပွဲနှင့် အားရပျော်ရွှင်ပွဲကို မန္တလေးမြို့၌ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလ(၃)ရက် (၄)ရက်များတွင် ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ သူငယ်ချင်းများအားလုံး စုံညီစွာ တက်ရောက်ပါရန် နှိုးဆော်ပိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

မိတ်ဆုံစာပွဲ - ၃-၀-၂၀၁၆ ရက်၊ ညနေ ၅:၀၀ နာရီ
အားရပျော်ရွှင်ပွဲ - ၄-၀-၂၀၁၆ ရက်၊ နံနက် ၉:၀၀ နာရီ
ကျင်းပမည့်နေရာ - တိုင်းဒေသကြီး ဦးစီးဌာန၊ စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန၊ မန္တလေးမြို့၊ အောက်မော်မြို့၊ သူငယ်ချင်းများသို့ ဆက်သွယ်ခံစားရန်နှင့် ရန်ပုံငွေများ ပေးပို့ထည့်ဝင် လျှောက်ပေးရန်ဖြစ်ပါသည်။

ရန်ကုန်မြို့၊ မန္တလေးမြို့၊ ဦးစိုးမြင့် ၀၉-၄၉၂၇၄၇၇၆၊ ဦးတင်မောင်မြင့် ၀၉-၂၀၀၀၀၀၇၊ ဦးလှညိုညို ၀၉-၅၀၀၀၉၉၃၀၊ မင်္ဂလာတင်မောင် ၀၉-၂၀၀၆၄၅၇၇ ၀၂-၈၁၇၉၂၊ ဦးစိုင်းမောင် ၀၉-၄၃၁၁၅၇၇၈၊ ဦးလှညို ၀၉-၄၃၂၇၉၃၄၇၊ ဦးဌေးလွင် ၀၉-၄၃၁၂၁၂၇၁၊ ဦးအောင်သန်း ၀၉-၄၄၄၀၀၉၂၈၃၊ ဦးသန်းအေး ၀၉-၄၅၇၀၀၀၉၄၉၊ ဦးတင်ဝင်း ၀၉-၇၉၃၆၂၂၂၄၈ ၀၂-၇၇၂၉၄၇

အထက(၁)မင်္ဂလာတင်မြို့နယ် မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲ

အထက(၁)မင်္ဂလာတင် ၁၉၈၀မှ ၂၀၁၅အထိ ကျောင်းသား/သူတောင်းများ၏ စသမအကြိမ်မြောက် မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲကို ၁၀-၁-၂၀၁၆ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၈နာရီတွင် အထက(၁)မင်္ဂလာတင် မြို့နယ်ဌာနနှင့် ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။ အသက်(၆၀) ပြည့် အကြိမ်စားဆရာကြီး ဆရာမကြီးများ တစ်ဆက်တည်း လုပ်သက်(၅)နှစ်အထက် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သော ဆရာ/ဆရာမများနှင့် အသက်(၅၅)နှစ်ပြည့် ဆရာ/ဆရာမများကို ပူဇော်တန်တော့မည်ဖြစ်ပါ၍ ဆရာ၊ ဆရာမများနှင့် ကျောင်းသား/သူတောင်းများအားလုံး မပျက်မကွက် တက်ရောက်ကြပါရန် မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ဆက်သွယ်လျှောက်ပေးနိုင်ပါသည်။

တိုက်ခန်းမင်္ဂလာတင် ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၆၂၃၂၇
တိုက်ခန်းမင်္ဂလာတင် ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၆၂၃၂၇
တိုက်ခန်းမင်္ဂလာတင် ဖုန်း-၀၉-၄၃၁၀၆၇၅၀
တိုက်ခန်းမင်္ဂလာတင် ဖုန်း-၀၉-၄၂၁၀၄၈၃၇၅
တိုက်ခန်းမင်္ဂလာတင် ဖုန်း-၀၉-၃၁၄၈၂၈၉၀
မတင်ဆောင်မီ ဖုန်း-၀၉-၅၄၄၀၀၉၂၈
မတင်ဆောင်မီ ဖုန်း-၀၉-၇၉၃၆၂၂၂၄၂

Thiha Thit Htoo ငလိမ့်-တမ်းသာသာ ၃၂/၄ရက် - ၀၄၀၀၀၀ / မြဝတီ-မိအောက် ၂၂/၃ရက် - ၉၀၀၀၀၀ / Ph: 09-5066221, 09-790688511, 09-790688522

STARFISH သို့ကြို၊ သို့ရောက်သော ကျောင်းသူများအတွက် English (4 skills) ကို အချိန်တိုအတွင်း confidence မျှင့် ကျွမ်းကျွမ်းကျွမ်းကျွမ်းပြောတတ်စေရန်အတွက် Level 1, 2, 3, 4, 5 တနင်္လာ - သောကြာ တန်းခွဲသစ်များ (Jan 5) စပွန်း၊ ဓနေ - တနင်္ဂနွေ တန်းခွဲသစ်များ (Jan 9) စပွန်း။ သေချာစိတ် (၂) ဦးထွန်းကင်မြို့လမ်း၊ လှည့်ကမ်း၊ ရန်ကုန် Ph: 09-79 990 75 15, 09-253173825

တွေ့ဆုံပွဲပိတ် ကြားခြင်း

စစ်ရေးအုပ်စုမှ တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြသော (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) အရာရှိ စစ်သည်များနှင့် အရပ်သား၊ အရပ်သူဝန်ထမ်းများ စသမ အကြိမ်အဖြစ် အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်းတွေ့ဆုံပွဲ အလှူဒါနပြုလုပ် မည် ဖြစ်ပါသဖြင့် ကြွရောက်ပါရန် လေးစားစွာဖြင့် မိတ်ကြားအပ်ပါ သည်။

- ကျင်းပမည့်ရက် - ၃-၀-၂၀၁၆ ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)
- ကျင်းပမည့်အချိန် - နံနက် ၉:၀၀ နာရီ
- ကျင်းပမည့်နေရာ - သီရိရတနာခန်းမ၊ နှင်းဆီကုန်း၊ တိုးတိုး၊ ရိပ်သာကြီး၊ ရန်ကုန်မြို့။

- (နေ့လယ်စာဖြင့် တည်ခင်းစဉ်ခံကျွေးမွေးပါမည်။)
- ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်များအား (အားဖြင့်) ဖုန်း-၀၉-၅၀၀၇၃၄၀
- ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်များအား (အားဖြင့်) ဖုန်း-၀၁-၈၅၅၀၀၀၉
- ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်များအား (အားဖြင့်) ဖုန်း-၀၉-၈၃၀၆၀၇၇
- ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်များအား (အားဖြင့်) ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၆၄၉၀၂
- တပ်ကြပ်ကြီးမြည့်နန်း(အားဖြင့်) ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၆၄၂၉၄
- ဦးထွန်းမြင့်-ဗြိတိန်တို့ ဖုန်း-၀၉-၄၂၁၀၉၀၉၉၉
- အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ ရုပ်ရှင်(အားဖြင့်)

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

Max Auto Car Co.,Ltd တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် အောက်ပါဝန်ထမ်းများ အလိုရှိ သည်။
(၁) ကိုယ်စားတောင်း ကျွမ်းကျင်စွာပြောဆိုနိုင်သူ ကျား (၂)ဦး
(၂) Driver ကျား (၁၀)ဦး
(၃) Sale and Marketing (လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူ) ကျား/မ (၁၀)ဦး (အသက် ၂၅ နှစ်နှင့်အထက်)
(၄) Office Staff (ကွန်ပျူတာနှင့် အင်္ဂလိပ်စကားပြောကျွမ်းကျင်သူ) မ (၃)ဦး
(၅) ကိုယ်စားတောင်းပြင်ပတွင် အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ဖုန်း ၀၉-၂၅၀၄၉၉၅၅၊ ၀၉၄၂၅၂၉၂၉၄၇ သို့ ဆက်သွယ် မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

SHWE PYI RESORT GALA DINNER BUFFET Ks.50,000 Standing Ticket Ks 9000
သီရိဇိဘာလ ၃၀ရက် ၂၀၁၅
NEW YEAR PARTY ညနေ - ၇:၀၀ နာရီ
စိုင်းစိုင်းခမ်းလှိုင်၊ ဘိုဖြူ၊ ဂျီလတ် ကော်ဖီ၊ ချမ်းချမ်း၊ Myanmar Girls
DJ ညိုညိုဆွ၊ MC နန်းခင်ဇေယျာ၊ Jade Dragon အကအဇွဲ၊ ရန်ကုန်စရာကံစမ်းပွဲ နှင့် ပျော်ရွှင်ဖွယ်ကိန်းအစီအစဉ်များ
လက်မှတ်များကို စတင်၍ Resort ဝတ်စုံကုန်း ရန်ကုန်-ပဲခူး အမြန်လမ်းကြီး၊ ဗလ္လာ သမဝါယမကျွန်းသွယ်မှစတင်၍ (သင်ဆရာစုံလင်စာ) ဆရာစုံလင်နှင့်တက္ကသိုလ်ရိပ်သာ လမ်းသစ် လမ်းထောင့်တန်းနီမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့ - ၀၉ ၉၇၇၉၉၀၉၂ ~ ၂၂ တိုက်တွင် ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

ဒဂုံမြို့သစ် အရှေ့ပိုင်း၊ ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်၊ တောင်ပိုင်း၊ မြောက်ပိုင်း၊ များစွာမြေကွက်များကို ဝယ်ယူကောင်းပေးပါသည်။ 09-500 5916 09-730 97123

Telecommunication Sector တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် အောက်ပါဝန်ထမ်းများအလိုရှိသည်။
-Operation Manager (ကျား/မ) - ၂ဦး
-Marketing (ကျား/မ) - ၁၀ဦး
-Driver (ကျား) - ၂ဦး
အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက Phone 01-2301124, 2301125 သို့ဆက်သွယ်ပုံစံခေါ်နိုင်ပါသည်။

မူဆင်း၊ အစွန်ရှယ်၊ ကြီးတင်ကာကွယ်နိုင်ကြပြီး မူဆင်းအသိပညာရရှိစေရန် မူဆင်း ရှုထောင့်ဂျာနယ် ဖတ်ကြည့်ရန် အမှတ်(၂/41) ယနေ့ထွက်ပြီ Ph-01-397164, 01-9000017

MIC Myanmar Imperial College edexcel Approved Centre No. 93279
တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း၊ မြေဆိုအောင်မြင်ပြီးသူများအတွက် မြန်မာနိုင်ငံ၏ အနာဂတ်ဦးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များအတွက်
HND Business Advertising & Branding Hospitality & Tourism
BA Business & Management Marketing Management Hospitality & Tourism
MBA Master of Business Administration
DBA Doctor of Business Administration
MIC U-Wisara Campus Education Seminar 20 December 2015 (Sunday) 2:00 - 4:00 pm
+ ဗြိတိန်နိုင်ငံ University of Northampton မှ တိုက်ရိုက်ပေးအပ်သော နိုင်ငံတကာအသိအမှတ်ပြု Diploma, Bachelor နှင့် Master Qualifications
+ ပြည်တွင်းပြည်ပမှ Professors, Lecturers နှင့် အတွေ့အကြုံရှိ စီးပွားရေးပညာရှင်များ
+ နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ တက္ကသိုလ်ကျောင်းဝင်း၊ အဆင်ပြေ Library နှင့် Facilities များ
09 732 10001 / 09 4211 00222 အမှတ် (၁) ရေပျောက်လမ်း၊ (ဦးစိတရအစဉ်အနီး) ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ January Intake!

(၆၈)နှစ်မြောက် တပ်မတော်(ရေ)နှစ်ပတ်လည်နေ့အထိမ်းအမှတ် စစ်ရေယာဉ်များတပ်တော်ဝင်ခြင်းအခမ်းအနား ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၄

ကာကွယ်ရေးစနစ်ဆိုင်ရာ လက်ရုံးတပ်ဖွဲ့တစ်ခုတည်းရပ်တည်၍မရဘဲ တပ်မတော်(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ပေါင်းစည်းဆောင်ရွက်ရကြောင်း၊ ရေတပ်ဖွဲ့၏ ရေပြင်ကို ကာကွယ်နိုင်သည့်စွမ်းပကားများအား ဝေဟင်ကာကွယ်ရေး စွမ်းအားများနှင့် ပေါင်းစပ်အားဖြည့်ခြင်းဖြင့် မြန်မာ့ပင်လယ်ကာကွယ်နိုင်မှုကို စိတ်ချရသည့်အနေအထား ရောက်အောင် ကြိုးစားလုပ်ဆောင်သွားရမည်ဖြစ်ကြောင်း (၆၈)နှစ်မြောက် တပ်မတော်(ရေ)နှစ်ပတ်လည်နေ့အထိမ်းအမှတ် စစ်ရေယာဉ်များတပ်တော်ဝင်ခြင်းအခမ်းအနားတွင် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်က တပ်မတော်(ရေ) ဝတ်စုံအား ဂုဏ်ပြုဝတ်ဆင်၍ တက်ရောက်အမှာစကားပြောကြားစဉ် ထည့်သွင်းပြောကြားသည်။

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်သည် အဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ရေတပ်သင်တန်းကျင်းပနေသည့် သို့ရောက်ရှိရာ ဌာနချုပ်မှူးက ရေယာဉ်တည်ဆောက်မှုနှင့် ပြုပြင်မှုဆိုင်ရာများကို ရှင်းလင်းတင်ပြပြီး စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ ●



စွန့်ပစ်မည့်အပိုက်မှ ရွှေပြစ်စေခဲ့သည့် မြန်မာမှုလက်ရာ အုန်းအနုပညာ

သတင်းစာမျက်နှာ - ၁၁



အုန်းမုတ်ခွက်များကို ပုံဖော်ဖန်တီးထားသည့် မြန်မာမှုအနုပညာလက်ရာများ။

မြန်မာ့ပုလဲရောင်းချပွဲတွင် ပုလဲအတွဲ ၃၄၇ တွဲ ရောင်းချခဲ့ရ

စာမျက်နှာ - ၅

၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာနှစ် အမျိုးသားစီမံကိန်းဥပဒေကြမ်း

စာမျက်နှာ - ၁၀

မန်စီးတီးအသင်းခေါင်းဆောင်ကွန်ပနီ ဆန်းဒါးလန်းနှင့် ပွဲစဉ်တွင် ပါဝင်လာမည်

စာမျက်နှာ - ၁၃

MYANMAR KAIDO CO., LTD.
YOUR MOST RELIABLE PARTNER



Special Price
SALES PROMOTION
KOBELCO

That's KOBELCO!
Your First Choice



CALL NOW ! 09 517 0376 (YGN) 09 259 959 633 (MDY), 09 492 06340 (YGN)

အမျိုးသားစီမံကိန်းဥပဒေကြမ်း - စာမျက်နှာ ၁၀၊ မန်စီးတီးအသင်းခေါင်းဆောင်ကွန်ပနီ ဆန်းဒါးလန်းနှင့် ပွဲစဉ်တွင် ပါဝင်လာမည် - စာမျက်နှာ ၁၃၊ မြန်မာ့ပုလဲရောင်းချပွဲတွင် ပုလဲအတွဲ ၃၄၇ တွဲ ရောင်းချခဲ့ရ - စာမျက်နှာ ၅၊ စွန့်ပစ်မည့်အပိုက်မှ ရွှေပြစ်စေခဲ့သည့် မြန်မာမှုလက်ရာ အနုပညာ - စာမျက်နှာ ၁၁



၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာ ၂၅ ရက်၊ သောကြာနေ့

ကြေးမုံ ADVERTISEMENT

ပေါ်ဆန်းဈေးသစ်ရရှိဖို့

ရွှေမျှော်စင်ပေါ်ဆန်းဈေးသစ်များရရှိဖို့ 12 မြည့်
အိတ်များစတင်ပို့ပေးနေပါပြီ။

☎ 09-43334111 ☎ 01-682844
☎ 09-43334222 ☎ 01-682944

စိတ်ကောင်းစွာဖြည့်လက် ရွက်ပိတ်ပေါ်ဆန်းဈေး

Aung Su Wai Travels & Tours Co.,Ltd.

* မန္တလေး-ပြင်ဦးလွင်-အင်းလေး-ပင်းတယ်-ကလေး (၄၂/၅ရက်)	Jan 1	150,000
* ပုဂံ (ရွယ်တော်လေးဆူ)-ပုဂံ-ညောင်ဦး-ပခုက္ကူ (၃၂/၄ရက်)	Jan 29	140,000
* မန္တလေး-အမရပူရ-ပြင်ဦးလွင်-စစ်ကိုင်း-မုံရွာ (၄၂/၅ရက်)	Feb 11	150,000
* ပြည်-မကွေး-မင်းဘူး-ရွှေစက်တော်ဘုရား (၂၂/၃ရက်)	Feb 26	98,000

* ကရိုက်ထီးရိုး (ဇူလိုင်)
* ချောင်းသာ (ဇူလိုင်)
* ငွေဆောင် (ဇူလိုင်)

**2*, 3* Hotel, Aircon Express Car
Meals, Boat, စားရိတ်ငြိမ်း**

အခန်း(၉)၊ တိုက်အမှတ်(၃၈၈)၊ စက်မှု(၁)လမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
ဖုန်း-၀၁-၅၄၃၁၈၉၊ ၅၅၆၁၃၄၊ ၀၉-၂၅၈၉၂၅၆၊ ၀၉-၂၅၈၉၂၅၆

ရွှေမဟာ ဗဟိုဌာန

၂၀၁၆ ခုနှစ်(၁၄) ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ- Jan-20, Feb-5, 8, 19, 26, Mar-7, 21, April-10 (၂) ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ- Mar-27, April-10, လိုက်ပါလို သည့် ခရီးစဉ်နှင့် ရက်ကို ရွေးချယ်၍ ကြိုတင်စာရင်းပေးနိုင်ပါသည်။ သံဃာတော်နှင့် သီလရှင် များအား (၃၀၀၀၀) ကျပ်လျှော့ပေးပြီး ပတ်စ်ပို့စ်များကိုလည်း (၃၀၀၀၀) ထပ်မံလျှော့ပေးပါမည်။ (၁၆) ဦးစုစည်းလာသူများအား (၁) ဦးအခမဲ့ တူသို့လံယူပို့ဆောင်ပေးပါမည်။ ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ။ အမှတ်(၆၃) ဝေယျဝတီ(ဗဟို)လမ်းမကြီး၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။ ဖုန်း-၀၁-၅၃၂၀၈၆၊ ၀၁-၅၃၈၁၉၆၊ ၀၉-၅၃၈၁၃၇၆၊ ၀၉-၅၃၃၄၀၄၄၊ ၀၉-၄၃၂၀၆၄၆။

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်။

"YOU" Beauty Saloon တွင် -

- ၁။ ဆံပင်ညှပ်ကျွမ်းကျင် မ (၂) ဦး
- ၂။ ခေါင်းလျှော်ကျွမ်းကျင် မ (၂) ဦး
- ၃။ အလုပ်သင်ဝန်ထမ်း မ (၃) ဦး (နယ်မှလာသူများအတွက် နေ/စား စရိတ်ငြိမ်း)

"YOU" Beauty Saloon
အမှတ် (၂၀) ၈၈-လမ်း၊ ကန်တော်ကလေး၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။ ဖုန်း-၀၁ ၃၈၄၀၃၄

K M A HOTELS GROUP

Vacancy Announcement

KMA Hotels Group ၏ နယ်ပိုက်များတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် အောက်ဖော်ပြပါများ အလိုရှိသည်။

1. Assistant HR Manager	M/F	3 Posts
2. HR Executive	M/F	2 Posts
3. HR Officer	M/F	2 Posts
4. Assistant Finance Manager	M/F	2 Posts
5. Assistant Chief Accountant	M/F	2 Posts
6. Senior Accountant	M/F	2 Posts
7. Accountant	M/F	2 Posts
8. Cost Controller	M/F	2 Posts
9. Assistant Front Office Manager	M/F	2 Posts
10. Front Office Snr Supervisor	M/F	2 Posts
11. Front Office Supervisor	M/F	2 Posts
12. Receptionist	M/F	9 Posts
13. Bell Captain	M	1 Post
14. F&B Manager	M	1 Post
15. F&B Snr Supervisor	M/F	1 Post
16. F&B Supervisor	M/F	3 Posts
17. Snr Waiter/Waitress	M/F	6 Posts
18. Executive Chef	M	3 Posts
19. Sous Chef	M	1 Post
20. Demi Chef	M	3 Posts
21. Assistant Pastry Chef	M/F	1 Post
22. House Keeping Manager	M/F	1 Post
23. Snr Room Attendant	M/F	2 Posts

အောက်ဖော်ပြပါများအတွက် လုပ်ငန်းအတွက် အခြေခံအားဖြင့် အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း လိုအပ်ချက်များနှင့် အညီ အလုပ်သင်ခွင့် ပေးပို့ပေးမည်။ နယ်မြေများတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။

ဆက်သွယ်ရန်
(၆) လွှာ Cooperative Business Centre (အရပ်လက်ကား) အရပ်လမ်းမှန် တွေ့ရှိရန်အတွက် လမ်းညွှန်ပေးရန် ဝန်ထမ်းများ၏ ဖုန်းနံပါတ်များကို အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ဖုန်းနံပါတ်များဖြင့် ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။
Tel : 95 1 401480 - 87, 542874, 557634
Mobile : 09-977991918, 09-254493152, Email : hrm.ho@kmahotels.com

နိုင်မြင့်လှိုင်ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီလီမိတက်

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

- Office Staff ကျား/မ (၁) ဦး (ဌာနဆိုင်ရာကိစ္စများဆောင်ရွက်ရန်)
- Site Engineer ကျား/မ (၃) ဦး
- Site Supervisor ကျား/မ (၃) ဦး
- General Manager ကျား/မ (၁) ဦး
- Accountant ကျား/မ (၂) ဦး

ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းခွင်အတွက် အကြံ၊ အနည်းဆုံး(၃)နှစ် ရှိရမည်။ အတွေ့အကြုံမရှိသေးသူများ လျှောက်ထားရန်မလိုပါ။
လျှောက်ထားလိုသူများသည် C.V Form ၊ ရုပ်ကွက်ထောက်ခံစာ၊ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ/ပညာအရည်အချင်းနှင့်ပတ်သက်သည့် စာရွက်စာတမ်းအပြည့်အစုံဖြင့် ဒီဇင်ဘာလ (၃၁)ရက်နေ့ နောက်ဆုံး ထား၍ အောက်ဖော်ပြပါလိပ်စာသို့ လာရောက် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
အမှတ်(၂၉)၊ မြေညီထပ်၊ မင်းနန္ဒာလမ်း၊ နွယ်အေးရပ်ကွက်၊ ဒေါပုံ၊ [(၁)စုစုကွပ်ကဲတိုင်နှင့်သဒ္ဓါရုံကွပ်ကဲတိုင်ကြား၊ Orange Supermarket ဝေးလှမ်းစောင်းထိုး] Ph - 09421123255

LCCI - EDI (UK) ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သည့် သင်တန်းကျောင်းသူရ

စီးပွားပန်းခမ်း
ပညာရေးဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း

LCCI Level 1-2-3 တရားကိုးသင်တန်း

2016-June Series တန်းခွဲသင်များ(၅.၂.2015)ပေးသည်။
60,000/Ks (၃) နှစ်ခွဲသင်ခန်း (31.12.2015) အတွင်းအပ်နှံသူများ 10% Discount ပေးသည်။
ဦးစီး (၃၀၃) (၄၅၅) ၄၂ - လမ်းထိပ်မဟာဗျူဟာလမ်း၊ ဝိပဿနာတောင်ခြေ၊ ရန်ကင်းမြို့။
လှည့်တန်း : တိုက် (၂၃) အခန်း(၂-၄) လှည့်တန်းလမ်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
09-5118647-73009869-73013432-73028433

SAMPAR Oo

ရွှေကျပ်သားဆု (၃၀)ဆု
၀၀၀ - ၀၀၀ - ၀၀၀ - ဆွ (၁) ကျပ်သားဆု

ကမ်းမဲကာလ - ၂၀၁၅ ဒီဇင်ဘာလ (၁) ရက်နေ့ မှ ၂၀၁၆ ဧပြီလ (၃၀) ရက်နေ့အထိ

ရွှေကျပ်သားဆု (၃၀) ဆုနှင့် ဆုတော်ဆိုင်ကယ်ဆုများအား Sampar Oo မှဆုတော် လာရောက် ထုတ်ယူရမည်။

(၂) ဆုတော်ဆိုင် (31.7. 2016) အထိ ဆုတော်ဆိုင်များထုတ် ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။
(၃) ဆုတော်ဆိုင်များအား အချုပ်အနှောင်များအား Sampar Oo Company မှလုပ်ငန်းပေးသော ဆုတော် (၁၀%) ကိုဖြည့်လှည့်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။
(၄) လိုလားမှုနှင့် သတ်မှတ်ကာလထက်ကျော်လွန်သော ဆုတော်ဆိုင်များအား Sampar Oo Company အနေဖြင့် လိုလားမှုထုတ်ယူပိုင် မြှင့်တင်ပေးမည်။
(၅) ဆုတော်ဆိုင်များအား အတုအယူလုပ်ငန်းများဖြင့် ဖော်ပြခြင်းအားဖြင့်၊ မထင်မရှားခြင်းဖြင့်၊ မှားယွင်းမှုများဖြစ်ခြင်း တို့ကို တွေ့ရှိပါက Sampar Oo Company မှ လက်ခံရရှိသောဆုတော် မဟုတ်ပါ။
(၆) ကမ်းမဲကာလအတွင်းပတ်သက်၍ အခြားမဟာဗျူဟာ ပြဿနာတစ်ရပ်ကို ဖြစ်ပေါ်လာပါက Sampar Oo Company ၏ ဆုံးဖြတ်ချက် သာ အတည်ဖြစ်ပါသည်။
(၇) အဆိုပါကမ်းမဲ အစီအစဉ်အား Sampar Oo Company ဝန်ထမ်းများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သော မြေညီထပ်စာရင်းများ ပြင်ပကမ်း မှန် မရှိပါ။

၂၀၁၅ ဒီဇင်ဘာ (၁) ရက်နေ့ မှစ၍ ကမ်းမဲခြင်း

ဖုန်းနံပါတ်များ
အမှတ် (၁၀၃) တွင်ပေးပို့ရန်နှင့် ကမ်းမဲခြင်းအားဖြင့် အတည်အတော်များနှင့် (၄) ဖုန်းနံပါတ်များ
09 - 5080512, 09 - 5504808, 09 - 73197967.
website : www.samparoo.com | www.facebook.com/samparoo

အမှတ် (၁၀၃) ၃၃ လမ်း ၈၀ လမ်း မှစ၍ ၈၀ လမ်းကြား မှစ၍ အတည်အတော်များနှင့် ဖုန်းနံပါတ်များ
09-421096037, 09-421096038

ကြာဇင်းနိုင်သင်္ကန်းတိုက် သတ္တမအကြိမ် ဗုဒ္ဓဂယာကံထူးရှင်များ

၁။ ဘုဒ္ဓကံကွ	၁၄/လပတ (သ) ၀၀၁၃၃၅ ပေါက်မဲနံပါတ် ၁၅၃၅၅ လယ်တီရိပ်သာ၊ လှပတ္တမြား	၆။ ဦးထွန်းမင်းနိုင်ဦး	၉/ကပတ (နိုင်) ၀၀၆၃၄၆ ပေါက်မဲနံပါတ် ၂၇၀၃၀ မိန့်ပန်းလမ်းဘုရင့်နောင်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
၂။ ဘုဒ္ဓစိန္တောဘာသ	၁၂/လပတ (သ) ၀၀၀၇၆၇ ပေါက်မဲ နံပါတ် ၃၀၆၆၀ သာသနာ့အထကောင်းသရက်တောကောင်းတိုက် လမ်းပတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	၇။ မအေးမြတ်မွန်	၀၀/ယုသောဆိုင်-(၈၃) ကြည့်မြင်တိုင်ကြာဇင်းနိုင် ၁၄/လပန (နိုင်) ၀၀၈၅၁၆ ပေါက်မဲနံပါတ် ၀၁၄၆၂ (၅၄) ဝဇ္ဇလလမ်း အဖျောက်မြို့ တိုက်ကြီးမြို့နယ်၊ ဝယ်ယုသောဆိုင်-(၈၃) ကြည့်မြင်တိုင်ကြာဇင်းနိုင်
၃။ ဘုဒ္ဓပညာတေး	၈/ရနခ (သ) ၀၀၀၀၈၅ ပေါက်မဲနံပါတ် ၀၉၈၅၅ ပြည်လုံးဆင်းသောတောင်တိုက်၊ နတ်စင်လမ်းကြည့်မြင်တိုင် ဝယ်ယုသောဆိုင်-(၈၃) ကြည့်မြင်တိုင်ကြာဇင်းနိုင်	၈။ ဦးသောင်းထွန်း	၁၂/မဘန (နိုင်) ၀၆၉၄၂ ပေါက်မဲနံပါတ် ၁၀၇၀၃ တိုက်(အေ-၅)ကုန်သွယ်ရေးကြောင်းကောလိပ်ကမာရွတ် ဝယ်ယုသောဆိုင်-(၈၃) ကြည့်မြင်တိုင်ကြာဇင်းနိုင်
၄။ ဦးသန်းအောင်	၁၂/သလန (နိုင်) ၀၆၆၈၅၆ ပေါက်မဲနံပါတ် ၁၉၉၃၅ စင်စီရိပ်လက်မက်စည်ဆိုင်စီမံကိန်းတောရပ်ဘုရားကုန်းသန်လှိုင်မြို့ ဝယ်ယုသောဆိုင်-သန်လှိုင်ကြာဇင်းနိုင်သင်္ကန်းတိုက်	၉။ ဒေါ်မိမိဝင်း	၁၄/ပသန (နိုင်) ၀၀၀၉၁၄ ပေါက်မဲနံပါတ် ၁၄၄၄၄ (၈)မေတ္တာလမ်း (၁၂)ရပ်ကွက်အ/ဥက္ကလာ၊ ရန်ကုန် ဝယ်ယုသောဆိုင်-(၈၃) ကြည့်မြင်တိုင်ကြာဇင်းနိုင်
၅။ ဒေါ်မြမြနွင်း	၁၂/ကပတ (နိုင်) ၀၀၀၀၀၁ ပေါက်မဲနံပါတ် ၃၆၁၅၂ ၃၄လမ်း၊ ညောင်တုန်းမြို့၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဝယ်ယုသောဆိုင်-(၈၃) ကြည့်မြင်တိုင်ကြာဇင်းနိုင်	၁၀။ ဦးမြင့်အေး	၁၂/ကသန (နိုင်) ၀၇၇၁၅၅ ပေါက်မဲနံပါတ် ၃၂၅၅၄ အမှတ် (၆) ဝါးတန်းလမ်း (၈) ရပ်ကွက် လမ်းပတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝယ်ယုသောဆိုင်-(၈၃) ကြည့်မြင်တိုင်ကြာဇင်းနိုင်

အမှတ်(၂)ဒေသကောလိပ်၊ ရုပ်ရှင်လုပ်ငန်းအတတ်ပညာ
ကျောင်းသား ကျောင်းသူဟောင်းများ၏ (၉)ကြိမ်မြောက်အာစီယံပုဇွန်
အမှတ်(၂)ဒေသကောလိပ်၊ ရုပ်ရှင်လုပ်ငန်းအတတ်ပညာ ၁၉၇၈-၁၉၈၀
ခုနှစ်အတွင်း ပညာသင်ကြားခဲ့ကြသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၏ အဋ္ဌမ
အကြိမ်မြောက် အာစီယံပုဇွန်ပွဲကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပမည်
ဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူဟောင်းများအားလုံး မပျက်မကွက်
တက်ရောက် ပုဇွန်တန်တော့ကြပါရန် မိတ်ကြားနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

ဧည့်သည် - ၃-၁-၂၀၁၆ ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)
အချိန် - နံနက် ၈:၃၀ နာရီမှ ၁၀:၀၀ နာရီ
နေရာ - M-3 Food Center (Golden Hall)

ဆက်သွယ်ရန်
ဦးခင်မောင် ၀၉-၅၀၉၂၆၅၅
ဦးခင်မြင့်ဦး ၀၉-၅၀၆၆၉၀၄
ဦးအောင်မောင်တိန် ၀၉-၃၀၆၆၂၃၃
ဒေါ်ခင်နီလာ ၀၉-၂၅၄၃၇၈၅၅
ဒေါ်ခင်တာလှလှမိုး ၀၉-၅၉၆၃၂၆၆၅၅
ဒေါ်မြင့်မြင့်ထက် ၀၉-၄၄၉၂၅၉၂၇

အများသိရှိစေရန် သတိပေးကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်မြို့၊ ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ ဝိသေသကောလိပ်အစီအစဉ်
ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပြီး ဝေပဒေသာအဖွဲ့၏ စည်းမျဉ်းဥပဒေ အခန်း(၁၂)
အပိုဒ်(၆၂)နှင့် အပိုဒ်(၆၃)တို့အရ ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဝိသေသကောလိပ်အစီအစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပြီး ဝေပဒေသာအဖွဲ့၏
စည်းမျဉ်းတို့ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဝဇ္ဇလ
ဗဟို၊ တရားမကြီးမှု အမှတ်(၁၉၂) မြင့် ၁၉၇၉ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၁၂ ရက်
တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေပုဒ်မ(၉၂)အရ တိုင်းတရားမမှု အတည်ပြုသည့် စီရင်စုတ်
အမိန့်အမှတ်ထားပါသည်။
ဝေပဒေသာအဖွဲ့သည် ဝိသေသကောလိပ်အစီအစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပြီး
ကြီးနှင့်တကွ သက်ဆိုင်ရာ ဗုဒ္ဓသက္ကတ ပစ္စည်းများအပါအဝင် ဝိသေသကော
လိပ်အစီအစဉ် အစီအစဉ်ပြန်နန်းနယ်ပုံတော်များကို အစွန့်စည်းစွာတည်တံ့ခိုင်မြဲစေရန် အလို့ငှာ
စီမံခန့်ခွဲခြင်း အကျိုးရှိစွာ အသုံးပြုခြင်း၊ ထိန်းသိမ်းခြင်း ဆောင်ရွက်ခြင်းများ
ပြုလုပ်ရမည်ဖြစ်ပါသည်။
ထို့ကြောင့် ဝိသေသကောလိပ်အစီအစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပြီး ဝေပဒေသာအဖွဲ့
ပုံတော်အမျိုးမျိုးနှင့်တကွ သက်ဆိုင်ရာ ဗုဒ္ဓသက္ကတပစ္စည်းများ၏ ပုံတော်အမျိုးမျိုး
အပါအဝင် ဝိသေသကောလိပ်အစီအစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပြီး ဝေပဒေသာအဖွဲ့၏ တိုးတိုး
ကြီးပုံတော်များ အစီအစဉ်ပြန်နန်းနယ်ပုံတော်များကို အစွန့်စည်းစွာတည်တံ့ခိုင်မြဲစေရန်
သော်လည်းကောင်း၊ ငွေကြေးဖြင့်သော်လည်းကောင်း ဝေပဒေသာအဖွဲ့၏ ခွင့်ပြုချက်
မရရှိဘဲ အခြားမည်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက်မှ တိုက်ခိုက်ခြင်း၊ သွယ်ဝိုက်ခြင်း၊
ထင်ယောင်ထင်မှားခြင်း၊ ဆင်တူယိုးမှားခြင်း၊ ခြေလှမ်းမော်မြ သုံးစွဲ ထုတ်
ဝေဖြန့်ချိခြင်းနှင့် စီမံခန့်ခွဲခြင်း စွန့်စားတင်ဆက်ခြင်း ပြုသဖြင့်တို့ကို မပြုလုပ်ကြပါရန်
သတိပေးတားမြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။
အကယ်၍ ဝေပဒေသာအဖွဲ့၏ ကြေညာချက်အား မျက်မှောက်ပြု၍ သတိပေး
တားမြစ်ထားသည့် ကိစ္စရပ်များကို မလိုက်နာဘဲ လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်မှုများ တွေ့ရှိ
ရပါက လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်သူ မည်သူမဆိုအား တည်ဆဲဥပဒေများနှင့်အညီ
လိုအပ်သလို အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သတိပေးကြေညာအပ်
ပါသည်။
ဝေပဒေသာအဖွဲ့
ဝိသေသကောလိပ်အစီအစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပြီး ဝေပဒေသာအဖွဲ့
ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး

အထူးဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူခြင်း
More & More ပလတ်တီနမ်နှင့် စိန်ဆိုင်၏
တတိယနှင့် စတုတ္ထဆိုင်ဖြစ်သော ၅-၁၁-၂၀၁၅ ရက်တွင်
မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၌လည်းကောင်း၊
၁၀-၁၂-၂၀၁၅ ရက်တွင် ပြည်လမ်း၊ တော်ဝင်စင်တာ၌
လည်းကောင်း အောင်မြင်စွာ ဖွင့်လှစ်နိုင်ခဲ့ခြင်းအတွက်
အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် အောင်မြင်ပါ
စေကြောင်း ဆုတောင်းမေတ္တာ ပို့သအပ်ပါသည်။
(ဖွယ်ရတီ)စိန်ဆိုင်
ဝိသေသကောလိပ်

အသိပေးကြေညာခြင်း
ကျောက်မျက်ရတနာလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း(မန္တလေး)အသင်းမှ
(၄)ထပ်အဆောက်အအုံ တည်ဆောက်ရန်အတွက် Architect
စီစဉ်ရေးဆွဲပေးနိုင်သော စိသကပညာရှင်များနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေး
လိုပါသဖြင့် စိတ်ပါဝင်စားသော ပညာရှင်များသည် မိမိတို့၏နမူနာ
Architect(Drawing) ပုံများယူဆောင်ပြီး ၁၀-၁-၂၀၁၆ ရက် နံနက်
၁၀ နာရီတွင် ကျောက်မျက်ရတနာလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း(မန္တလေး)
၃၄ လမ်း x ၈၅ လမ်းထောင့်၊ ချမ်းမေးသာစည်မြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့သို့
လာရောက်တွေ့ဆုံပေးပါရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
(စိတ်ပါဝင်စားသူ ပညာရှင်များသည် ၎င်းရက်မတိုင်မီ အသင်းမှ
ဖုန်း-၀၂-၂၄၇၇၉၊ ၀၂- ၆၅၂၆၀ သို့ ကြိုတင်ဆက်သွယ်ပါရန်)
အဆောက်အအုံ ဆောက်လုပ်ရေးအဖွဲ့
ကျောက်မျက်ရတနာလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း(မန္တလေး)



ကျန်းမာသောဘဝကို ပိုင်ဆိုင်ရန်
ကျန်းမာအောင်နေထိုင်စားသောက်တတ်ဖို့
လွန်စွာအရေးကြီးပါသည်။ မိသားစုထမင်းစိုင်းတွင်
အာဟာရပြည့်ဝသောဟင်းလျာများကို
ရွေးချယ်ချက်ပြုတ်လိုသော
အိမ်ရှင်မအမျိုးသမီးထုအားလုံးအတွက်

“မီးပိုချောင်သုံးအစားအစာများနှင့် ကျန်းမာရေး”

ဒေါ်သီတာဦး
B.Com(Q), CPA, Dip IFR
LCCI I, II & III S3 / 2016
June Exam
Level - II (27 Dec ၀၀၁၆) (A) Sun 8:00-12:00 am
Accounting Excel
Level - III (27 Dec ၀၀၁၆) (A) Sat 2:00 - 8:00 pm
Sun 1:30 - 7:30 pm
(B) Fri - Sat 6:00 - 8:00 pm
Sun 1:30 - 7:30 pm
No.(68), 5A၊ ရန်ကုန်အင်းစိန်-လမ်း၊ ဝိသေသကောလိပ်အစီအစဉ်
လှည့်တန်းဘနီ။ Ph: 09-730 59553, 09-51 78297

မြန်မာ့ဝေပဒေသာ - FAME Publishing House
အမှတ်(၂)၊ မင်းကြီးမဟာမင်းခေါင်လမ်း၊ စက်မှုရန်(၃)၊ လှိုင်သာယာမြို့၊ ဖုန်း- ၀၁ - ၆၅၆၀၉၆၊ ၆၅၆၀၉၇၊ ၆၅၆၀၉၈
Fax: 95-1-680122, E-mail : marketing@famepharma.com, FAME Pharmaceuticals

၈၀၄ YIS ကျောင်းနှင့်
၈၀၅ ILBC ကျောင်းအနီး
အတိုးပေးရန်မလုပ်
၂၀၁၆
ငွေချေစနစ်

UBC CONDOMINIUM
လစဉ် (၆သိန်း) ခန့်
25/26/27-Dec 2015
လှည့်တန်းစင်တာ
DEVELOPED BY
i GREEN

LOCATION MAP
ဝေပဒေသာ
သုမင်္ဂလာလမ်း
UBC
အာပီစီ
အိမ်ထောင်ရေး
လမ်း
AMARA BANK
ဝေပဒေသာလမ်း
AYA BANK
SUPER ONE
အရှေ့မြင်မြိုင်ကွင်းလမ်း
ကျိုက္ကံကွင်း

ပဋိပတ္တိကမ ငိုကာ ဘာဝနာကျင့်စဉ်သင်တန်း
ဝိပဿနာဘာဝနာကို အခြေခံကျနစွာ ကျင့်သုံးအားထုတ်လို
သော ဓမ္မယောဂီသူတော်စင်တို့အတွက် ဓမ္မစာပေသင်တန်းနည်းပြ
ဆရာတော် အရှင်ဣန္ဒြိယ(သျှင်မိုးဝေ)က ၉-၁-၂၀၁၆ ရက်(စနေနေ့)
မှစ၍ (အပတ်စဉ်-စနေ၊ တနင်္ဂနွေ)တို့တွင် ရှင်သာမဏေဓမ္မဓိမာန်၊
အာဇာနည်လမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၌ နံနက် ၈:၃၀ နာရီမှ ၁၀:၃၀ နာရီ
အထိ စာတွေ့လက်တွေ့ ဓမ္မပါနသင်ကြား ပို့ချပေးမည်ဖြစ်ပါ၍ မည်သူ
မဆို တက်ရောက်သင်ယူကာ ဘာဝနာကျင့်လိုစားနိုင်ပါကြောင်း
အသိပေးနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။
ဖုန်း-၀၀-၃၈၇၃၆၀

ကျွန်ုပ်တို့၏ အထက(အပင်)အလကတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သော
ဆရာ၊ ဆရာမကြီးများ (ဆင့်မအကြိမ်)အာစရိယပုဏ္ဏားပိုင်ကြားလွှာ
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောဖွေမြို့နယ်၊ အ. ထ. က ကျွန်ုပ်တို့ (ဆင့်မ
အကြိမ်) အာစရိယပုဏ္ဏားပိုင်ကြားလွှာ/ သူတောင်းများနှင့် မျိုးဆက်သစ်
ကျောင်းသား/ သူများအားလုံး စုံစုံညီညီကြေမရာကြွပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
နေ့ရက် - ၃-၁-၂၀၁၆ ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)
နေရာ - အ. ထ. က(ကျွန်ုပ်တို့)
အလှူငွေထည့်ဝင်လိုပါက -
ဦးစံမြင့် ၀၉-၅၀၆၆၄၄၅ ဦးစောလွင် ၀၉-၄၃၀၈၈၇၄ ဒေါ်သန်းသန်းရီ
၀၉-၂၅၄၀၁၃၀၆၇ ကိုကျော်သူ ၀၉-၄၂၀၁၅၄၆၀ ကိုသန်းတိုးအောင်
၀၉-၇၉၀၁၃၈၃၄ တို့ထံတွင် ဆက်သွယ်လျှောက်နံ့နိုင်ပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံကျန်းမာရေးမှူးအသင်း
(၀၂)ကြိမ်မြောက်ညီလာခံ(၂၀၁၅)
သူနာပြုတက္ကသိုလ်၊
အစည်းအဝေးခန်းမ၊ ရန်ကုန်
(၁၆-၁-၂၀၁၆)မှ(၁၇-၁-၂၀၁၆)အထိ



HAPPY NEW YEAR PROMOTION
14th December 2015 to 31st January 2016
Special Discounts
5% - 30% off
ရွက်ရွက်ခါခါရွက်ရွက်လွှဲ ဓလာမပါကံစမ်းမဲအခုပြိုင်
(၁) နီရဲနုစား(၅) ခု၊ (၄) ရွှေဆွဲပြား (၁၀၀) ပြား၊
(၂) နီရဲဆွဲ(၁၀) လုံး၊ (၅) ပထကီနီကုန်းစား၊ ဆွဲသီး၊ လက်စွပ် အဖယ် (၂၀၀) နှင့်
(၃) နီရဲလက်စွပ် (၁၅) ကွင်း၊ အခြားအစားအစာအမျိုးမျိုးများစွာ
ပီအီးအေဒီးပီအီးအေဒီး Promotion စာပစ္စည်း၊ လွှမ်းမားစွာ ဖိတ်ကြားဆင်ဖြင့်
Main Branch - No. 663/665 Mahabandoola Road, Between Latha St & 20th St, Yangon Ph: 01-371944, 01-371454, 01-371425
Branches - Taw Win Center, Junction Square Shopping Center, Gamone Pwint (Ga Bar Aye), Ocean Supercenter (Shwe Gone Daing), Myanmar Plaza (HAGL)
http://www.seinandaw.com info@seinandaw.com facebook.com/seinandaw Online Shopping Hotline - 09 42500 8475

ကုန်အမှတ်တံဆိပ် အမည်အမှတ်အသားမူပိုင်ခြင်း အသိပေးကြေညာချက်
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ကမ္ဘာ့အေးဘုရားလမ်း၊ အမှတ်(၁၂၆-A)တွင် ကုမ္ပဏီနဲ့ခန်း ဖွင့်လှစ်
ထားသော "အာဗင်တင်းလီမိတက်" "AVENTINE LIMITED." (ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်အမှတ်-၅၄၀၄၂/၂၀၁၃-၂၀၁၄)
သည် အောက်တွင်ဖော်ပြထားသော ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားကို တစ်ဦးတည်းမူပိုင်အဖြစ်
တရားဝင်သုံးစွဲ အသုံးပြုရန်အတွက် ရန်ကုန်မြို့၊ ဓာအုပ်ဓာတုပညာတိုက်မှတ်ပုံတင်နဲ့တွင် မှတ်ပုံတင်ဓာအုပ်အမှတ်
(၁၅၆၅၁/၂၀၁၅)ဖြင့် မှတ်ပုံတင်သွင်းပြီး ဖြစ်ပါသည်။
အာဖီပိုလာ
26-26-K+သူ အက်စ်
16-16-B+135
16-16-B+135
အာဖီပိုလာ ၁၆-၁၆-က-သူ အက်စ်
26-26-K+သူ အက်စ်
16-16-B+135
16-16-B+135
GUARANTEED NUTRIENTS
www.aventine.com
www.aventine.com
၅၀၀ အင်းစိန်
www.aventine.com

PHP & MySQL ကိုအသုံးပြု၍ Web Application ဖန်တီးနိုင်စွမ်းအား
Dynamic Web Application Development Course
ဤသင်တန်းတွင် PHP Fundamental Techniques, Object Oriented Techniques နှင့် Database
Accessing Techniques များအပြင် Client Side Techniques များဖြစ်သော HTML, CSS, Javascript
တို့ကိုပါ လေ့လာ သင်ကြားရမည်ဖြစ်သည်။
PHP သည် Web Application များဖန်တီးရာတွင် အသုံးပြုသော စွမ်းအားပြည့်ဝသည့် Programming
Language တစ်ခုဖြစ်ပြီး MySQL ဟု ကမ္ဘာပေါ်တွင် အထင်ရှားဆုံး Open Source Database
တစ်ခုဖြစ်ပါသည်။
သင်တန်းပြီးသည့်အခါ မီမီလေ့လာသည့် Technologies များကို မည်မျှအထိ Apply လုပ်နိုင်သည်ကို
သိရှိနိုင်ရန် Project တစ်ခု လုပ်ဆောင်ရမည်ဖြစ်သည်။
Enroll Now!
09-862 8806, 01-504632
GUSTO
Institute of Information Technology
289(A), Pyay Road, Sanchaung Tsp, Yangon.

အထက်တွင် ကော်ပီခွင့်မရရှိဘဲ အာဖီပိုလာ ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားသည်
"အာဗင်တင်းလီမိတက်" "AVENTINE LIMITED." က မိမိ၏ကိုယ်ပိုင်ညွှန်းပြည့် ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည်
အမည်အမှတ်အသားဖြစ်ပြီး ယင်းကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည် အမှတ်အသားဖြင့် ထုတ်လုပ်လက်ရှိသော
လယ်ယာလုပ်ငန်းနှင့် စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းသုံး ဓါတ်မြေသြဇာနှင့် ဓါတ်ပစ္စည်း၊ အရည်အဖျော်ခြင်ပေါင်းများ၊
Compound Fertilizer များ ဓါတ်မြေသြဇာအမျိုးမျိုး၊ သီးနှံအိုးကွပ်ကွယ်ဆေးအမျိုးမျိုး၊ ဖိစိုက်မှု
ဖျက်ဆီးမှုဆေးအမျိုးမျိုး၊ ပိုးသတ်ဆေး၊ ဟော်မုန်း၊ ဖိသတ်ဆေး ပေါင်းသတ်ဆေးအမျိုးမျိုး၊ သိုလှောင်သီးနှံများ
အတွက် သိုလှောင်ဆေးအမျိုးမျိုး၊ ဓာတ်ပေးဆေးပစ္စည်းအမျိုးမျိုး စသည်တို့ကို အဖိုးကျဆုံးဖြင့် အသုံးပြုခြင်း၊
ထုတ်ပို့ခြင်း၊
ပြန်လည်ထုတ် ပို့ခြင်း၊ ရောနှောခြင်း၊ ပြန်ဖြူးချောင်းခြင်း စသည့်လုပ်ငန်းကို ရန်ကုန်မြို့နှင့် တကွ
ပြည်ထောင်စုသမ္မတ
မြန်မာနိုင်ငံတော်တစ်ဝန်းလုံးတွင်သုံးစွဲအသုံးပြုသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ထို့ပြင် ယင်းလုပ်ငန်းများတွင် အသုံးပြုသည့်
ထုပ် ပိုးပစ္စည်းအမျိုးမျိုးနှင့် ဆိုင်းဘုတ်၊ ဘလောက်၊ ကြောင်ကြား၊ တံဆိပ်တုံး၊ ငွေပြေစာဖြတ်ပိုင်း၊ အသား
တံဆိပ် အစရှိသည်တို့အပေါ်တွင်လည်း ယင်းကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည် အမှတ်အသားကို အရောင်အမျိုးမျိုး၊
အရွယ်အစားအမျိုးမျိုး၊ ပုံသဏ္ဍာန်အမျိုးမျိုးဖြင့် ရေးဆွဲ၍ ရိုက်နှိပ်၍၊ ကပ်နှိပ်၍ အသားတံဆိပ်ပြုလုပ်၍
သုံးစွဲ အသုံးပြုသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။
သို့ဖြစ်ပါ၍ အထက်ဖော်ပြပါ ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားကို "အာဗင်တင်းလီမိတက်"
"AVENTINE LIMITED." မှတစ်ပါး အခြားသူတစ်ဦးတစ်ယောက်ကပြုစေ၊ အမှားကပြုစေ၊ အသားအဖွဲ့ကုမ္ပဏီ
တစ်ခုခုကပြုစေ၊ အမှားကပြုစေ၊ ဆင်တူပိုးများသော်လည်းကောင်း၊ ပုံတူထင်ထင်သော်လည်းကောင်း၊
အားလုံးကိုဖြစ်စေ၊ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကိုဖြစ်စေ၊ တိုက်ရိုက်ဖြစ်စေ၊ သွယ်ဝိုက်၍ဖြစ်စေ၊ တူပုံပြုလုပ်သုံးစွဲ အသုံးပြု
ပါက တရားမကြောင်းအဖြစ်စေ၊ ရာဇဝတ်ကြောင်းအဖြစ်စေ၊ ဥပဒေနှင့်အညီ တရားစွဲဆို အရေးယူခြင်းခံရမည်
ဖြစ်ကြောင်း အမှားသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
"အာဗင်တင်းလီမိတက်" "AVENTINE LIMITED." ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးတင်ယု၊ တရားလွှတ်တော်ဓမ္မနေ (၉၆-၁၆၉၈)
အမှတ်(၂၉)(တထမ်)(၃၅)လမ်းအောက်လမ်းကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ Ph-၀၁-၂၅၃၂၆၅

ပေါ့ပါးလွယ်ကူသည်... FIRE.Safe မီးသတ်ဆေးဘူး
FIRE.Safe FIRE.Safe 2 FIRE.Safe 3
09 440 44444, 09 458 22222
အမြို့မြို့၊ အနယ်နယ်ရှိ Super Market ၊ ကုန်တိုက် နှင့် ဝတိုးဆိုင်ကြီးများတွင်ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း
ရွှေ့ပြောင်းသည့်အခါ မြို့တော်အဖွဲ့မှ ကော်ပီခွင့်မရရှိဘဲ အာဖီပိုလာ ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားသည်
"အာဗင်တင်းလီမိတက်" "AVENTINE LIMITED." က မိမိ၏ကိုယ်ပိုင်ညွှန်းပြည့် ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည်
အမည်အမှတ်အသားဖြစ်ပြီး ယင်းကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည် အမှတ်အသားဖြင့် ထုတ်လုပ်လက်ရှိသော
လယ်ယာလုပ်ငန်းနှင့် စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းသုံး ဓါတ်မြေသြဇာနှင့် ဓါတ်ပစ္စည်း၊ အရည်အဖျော်ခြင်ပေါင်းများ၊
Compound Fertilizer များ ဓါတ်မြေသြဇာအမျိုးမျိုး၊ သီးနှံအိုးကွပ်ကွယ်ဆေးအမျိုးမျိုး၊ ဖိစိုက်မှု
ဖျက်ဆီးမှုဆေးအမျိုးမျိုး၊ ပိုးသတ်ဆေး၊ ဟော်မုန်း၊ ဖိသတ်ဆေး ပေါင်းသတ်ဆေးအမျိုးမျိုး၊ သိုလှောင်သီးနှံများ
အတွက် သိုလှောင်ဆေးအမျိုးမျိုး၊ ဓာတ်ပေးဆေးပစ္စည်းအမျိုးမျိုး စသည်တို့ကို အဖိုးကျဆုံးဖြင့် အသုံးပြုခြင်း၊
ထုတ်ပို့ခြင်း၊
ပြန်လည်ထုတ် ပို့ခြင်း၊ ရောနှောခြင်း၊ ပြန်ဖြူးချောင်းခြင်း စသည့်လုပ်ငန်းကို ရန်ကုန်မြို့နှင့် တကွ
ပြည်ထောင်စုသမ္မတ
မြန်မာနိုင်ငံတော်တစ်ဝန်းလုံးတွင်သုံးစွဲအသုံးပြုသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ထို့ပြင် ယင်းလုပ်ငန်းများတွင် အသုံးပြုသည့်
ထုပ် ပိုးပစ္စည်းအမျိုးမျိုးနှင့် ဆိုင်းဘုတ်၊ ဘလောက်၊ ကြောင်ကြား၊ တံဆိပ်တုံး၊ ငွေပြေစာဖြတ်ပိုင်း၊ အသား
တံဆိပ် အစရှိသည်တို့အပေါ်တွင်လည်း ယင်းကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည် အမှတ်အသားကို အရောင်အမျိုးမျိုး၊
အရွယ်အစားအမျိုးမျိုး၊ ပုံသဏ္ဍာန်အမျိုးမျိုးဖြင့် ရေးဆွဲ၍ ရိုက်နှိပ်၍၊ ကပ်နှိပ်၍ အသားတံဆိပ်ပြုလုပ်၍
သုံးစွဲ အသုံးပြုသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။
သို့ဖြစ်ပါ၍ အထက်ဖော်ပြပါ ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားကို "အာဗင်တင်းလီမိတက်"
"AVENTINE LIMITED." မှတစ်ပါး အခြားသူတစ်ဦးတစ်ယောက်ကပြုစေ၊ အမှားကပြုစေ၊ အသားအဖွဲ့ကုမ္ပဏီ
တစ်ခုခုကပြုစေ၊ အမှားကပြုစေ၊ ဆင်တူပိုးများသော်လည်းကောင်း၊ ပုံတူထင်ထင်သော်လည်းကောင်း၊
အားလုံးကိုဖြစ်စေ၊ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကိုဖြစ်စေ၊ တိုက်ရိုက်ဖြစ်စေ၊ သွယ်ဝိုက်၍ဖြစ်စေ၊ တူပုံပြုလုပ်သုံးစွဲ အသုံးပြု
ပါက တရားမကြောင်းအဖြစ်စေ၊ ရာဇဝတ်ကြောင်းအဖြစ်စေ၊ ဥပဒေနှင့်အညီ တရားစွဲဆို အရေးယူခြင်းခံရမည်
ဖြစ်ကြောင်း အမှားသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
"အာဗင်တင်းလီမိတက်" "AVENTINE LIMITED." ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးတင်ယု၊ တရားလွှတ်တော်ဓမ္မနေ (၉၆-၁၆၉၈)
အမှတ်(၂၉)(တထမ်)(၃၅)လမ်းအောက်လမ်းကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ Ph-၀၁-၂၅၃၂၆၅
ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်မြို့၊ တာမေမြို့နယ်၊ တာမေ
မြို့(ခ)ရပ်တွင်း၊ ကျွဲကွက်အဆင့်မြင့်
ထိမ်းရှား တိုက်အမှတ်(C) အခန်းအမှတ်
(၀၀၂)ကို Asia World ကုမ္ပဏီက
ဝယ်ယူထားသူ ဒေါ်ဝင်းထွေး ၀၂/
သယံဇာ(နိုင်) ၀၂၀၄၅၅/က စုပေါင်း
ပိုင်ဆိုင်ခွင့်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်ထုတ်ယူ
ခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။
ခွင့်ပြုရန်မသင့်ကြောင်း ကန့်ကွက်လို
ပါက ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ (၁၄)ရက်
အတွင်း အထောက်အထားအပြည့်အစုံ
ဖြင့် တင်ပြတန်ကြားနိုင်ပါသည်။
စီမံရာဖွံ့ဖြိုးရေးဌာနမှ
မြို့ပြနှင့်စီမံရာဖွံ့ဖြိုးရေးဌာန
မန္တလေးမြို့တော်ဥပဒေရေးရာဌာနမှ

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ မြန်မာ့စွမ်းအင်ကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အများပိုင်ကုမ္ပဏီလီမိတက်(MESDP)သည် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ အမရပူရမြို့နယ်၊ စရာဝတီမြစ်နှင့် အိုးတုတ္တန်းလမ်းကြား၊ ဒုဌာဝတီမြစ်နှင့် သပြေတန်းခံတပ်ကြားရှိ မြေပေါ်တွင် တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါ၍ သက်ဆိုင်ရာ မြန်မာနိုင်ငံသားပိုင် ဆောက်လုပ်ရေးလိုင်စင်ရကုမ္ပဏီအသင်းဖွဲ့များထံမှ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူအပ်ပါသည်။

ဆောင်ရွက်မည့်လုပ်ငန်း - 2 million tank foundation & RC Work, Bowser Filling Shed, Canteen, 2½ Story RC Office, 2 Story RC Office, Drainage, Fencing & Gate, Lodge, River Bank Retaining Wall.

၂။ အထက်ဖော်ပြပါ စီမံကိန်းဧရိယာတွင် အသုံးပြုရန်အတွက် အောက်ဖော်ပြပါပစ္စည်းများအား မြန်မာကျပ်ငွေ (Kyats)ဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။

1000KV Transformer and Installation1No

- တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက် - ၂၈-၁၂-၂၀၁၅ ရက် (တနင်္လာနေ့)
တင်ဒါသွင်းမည့်စာရွက်တန်ဖိုး - ၁၀၀၀၀/-ကျပ်
တင်ဒါပိတ်မည့်ရက် - ၂၉-၁-၂၀၁၆ ရက် (သောကြာနေ့)

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းအသေးစိတ်နှင့် ပတ်သက်၍သော်လည်းကောင်း၊ ဆောက်လုပ်မည့် အဆောက်အအုံ၏ ဆောင်ရွက်မည့် အတိုင်းအတာအသေးစိတ်အချက်အလက်များ ဖြိုငြမ်းပြုပုံစံများနှင့် ပတ်သက် သိလိုရှိပါက MESDP, UMFCCEI OFFICE TOWER၊ (၁၀)လွှာ၊ အမှတ်(၂၉)၊ မင်းရဲကျော်စွာလမ်း၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၄၀၁၅၇၅၆၃၁၊ ၀၉-၉၆၃၀၄၉၃၁၅၁၅ လူကုန်ဝယ်ယူရေးရောက်၍ သော်လည်းကောင်း၊ ဖုန်းဖြင့်သော်လည်းကောင်း မေးမြန်းစုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အားကစားသမားဟောင်းများအသင်း အသင်းဝင်အဖြစ် ဖိတ်ခေါ်ခြင်း

မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အားကစားသမားဟောင်းများအသင်းကို ၂၀၁၃ ခုနှစ်မှ စတင်၍ ဖြစ်မြောက်ရေးကော်မတီ ဖွဲ့စည်းကာ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ သို့ပါ၍ အောက်ဖော်ပြပါအချက်များနှင့် ကိုက်ညီသည့် အားကစားနည်း အားလုံးမှ မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အားကစားသမားဟောင်းများအသင်း အသင်းဝင်အဖြစ် ဆောင်ရွက်လိုသည့် ဆန္ဒရှိပါက ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၅ ရက်မှစတင်၍ မိမိကိုယ်တိုင်(သို့မဟုတ်)နီးစပ်ရာ လက်ရှိအမှုဆောင်များ (ဦးတင်အောင်-ဝိုး-ဖုန်း-၀၉-၇၈၈၂၂၆၃၆၅၊ ဦးသန့်ဇင် ဖုန်း-၀၉-၅၁၂၈၀၅၅၊ ဦးစိုးသိန်း ဖုန်း-၀၉-၅၁၇၃၃၇၈၊ ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝေ ဖုန်း-၀၉-၇၃၂၃၂၀၁၄)တို့ထံသို့လည်း ဆက်သွယ်၍ ရုံးခန်းတည်ရှိရာ အမျိုးသားအားကစားပြိုင်ပွဲ(၁) သူဝဏ္ဏည် (တနင်္ဇနွေနေ့)မှအပ နေ့စဉ် နံနက် ၁၁:၀၀ နာရီမှ ၁၅:၀၀ နာရီအတွင်း အသင်းဝင်အဖြစ် လျှောက်ထားနိုင်ကြောင်း အသိပေးကြိုဆိုဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

- အသင်းဝင်လိုသူများသည်-
(၁) နိုင်ငံတကာအားကစားပြိုင်ပွဲကြီးများ (INTERNATIONAL GAMES)
နိုင်ငံတကာတံခွန်စိုက်ပြိုင်ပွဲကြီးများ (INTERNATIONAL CHAMPIONSHIP)
(၂) မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အားကစားသမားအဖြစ်မှ (၅)နှစ်နှင့်အထက် လုံးဝအနားယူပြီးသူများ ဖြစ်ရပါမည်။

အလက(၁၂)အင်းစိန် ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူဟောင်းများ၏ အစရိယပူဇော်ပွဲကျင်းပမည်

အလက(၁၂)အင်းစိန် ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူဟောင်းများ၏ သတ္တမအကြိမ်မြောက် အစရိယပူဇော်ပွဲကို ၂၀၁၆ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၁၀ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉ နာရီတွင် အလက(၁၂)အင်းစိန်၊ အထကခွဲ ကျောင်းတွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်သဖြင့် ဤကျောင်းတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သော အသက်(၆၀)ပြည့်ပြီးသည့် ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများနှင့် ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူဟောင်းများ တက်ရောက်ကြပါရန် အခမ်းအနားဖြစ်မြောက်ရေး ကော်မတီက တိုက်တွန်းနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။ အစရိယပူဇော်ပွဲအတွက် ဆက်သွယ်ရန်နှင့် ထည့်ဝင်လျှောက်ဆိုလိုသူများအနေနှင့် ကိုဝင်းထွန်း ဖုန်း-၀၉-၅၄၀၈၇၁၀၊ ကိုထွန်းမင်းဇော် ဖုန်း-၀၉-၅၁၆၅၁၆၉၊ ကိုအောင်ကျော်လင်း ဖုန်း-၀၉-၇၉၉၉၃၃၃၂၊ ကိုနီထွန်း ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၂၉၁၀၀၊ မအေးအေးနှင်း ဖုန်း-၀၉-၅၁၇၉၆၆၅၊ မခင်မထွန်း ဖုန်း-၀၉-၇၉၃၉၃၇၈၊ မအေးမြင့်ခိုင် ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၃၈၀၈၇၊ ကိုကျော်စိုးဦး ဖုန်း-၀၉-၇၈၇၀၀၆၆၉ တို့ထံ ဆက်သွယ်မေးမြန်းလျှောက်ဆိုနိုင်ပါသည်။

http://www.facebook.com/bems12.insein

Advertisement for 'ညွှန်လမ်းညွှန်' (Navigation) featuring a car and a woman. Text includes 'ရိုက္ကသာကေ သိက္ခာပါရီသေ ညွှန်လမ်းညွှန် ဝင်ခွင့်ထုတ်ပေးပေးခြင်း' and contact information: '0973129358', '09263916053, 09254864661'.

Advertisement for Nature-Q10 Coenzyme Q10-30mg. Features FAME logo and ISO 9001, ISO 14001, OHSAS 18001 certifications. Text: 'Nature-Q10® Coenzyme Q10-30mg နှလုံးအသေး'.

Advertisement for Appletec Quercetin 100 mg. Features FAME logo and ISO 9001, ISO 14001, OHSAS 18001 certifications. Text: 'Appletec® Quercetin 100 mg ပန်းသီးသေး'.

Advertisement for Western Park Royal Car Rental. Text: '- အ.ထ.က(၂)လသာ ဧကန်ခေါ်ဆောင် ညီအမများတို့ ဧရ - ရှေးမြစ်နောင်းမြစ်အကြောင်းများကိုမြေပြာဆိုကြပြီး ထမင်းလက်ဆံ စားကြရအောင် ။ ဒုတိယအကြိမ်မြောက် ညစာစားပွဲဇယားကို တက်ရောက်ကြဖို့ ဖိတ်ခေါ်ပါရအောင် ။ Western Park Royal ကန်ခေါ်ကြီး မှာ (၁၆-၁-၂၀၁၆) ဧခနစုန့၊ ညဧန (၆ - ၉) နာရီ မြန်လည်ဆံ့အေ့့ကြပါမို့ ။ ဆက်သွယ်ရန် ... ခေးခေးဖွန် 095040446, ဝင်းဝင်းကျော် 0973094919, ဝင်းမင်းသင်း 095022329, နန်းဖေမိန့် 095110003'.

Advertisement for Car Rental. Text: 'လက်စွဲ Car Rental မဲနီစင်အဖိုးမိုး သွားရန်နှင့် လာအိုင်ငှားရန် ကားမိန့်လိုသည့် ပိုင်ရှင်များလည်း ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။ 09-73021929'.

Advertisement for a recruitment agency. Text: 'ပျောက်ဆုံး ကျွန်တော် ဦးဖေအောင်လတ်(၁၂/မဂတ(နိုင်)၀၂၂၅၇၇)၏ နိုင်ငံတူးကြောင်း လက်မှတ်(မမှတ်မိ) ပျောက်ဆုံးသွားပါ၍ တွေ့ရှိကာ အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၇၅၇၂၇၃၂၅၅'.

Advertisement for N-Car Co. Text: 'N-Car Co; မှ အောက်ပါဝန်ထမ်းများ အလိုရှိသည် 1.Sales and Marketing (ကျား/မ) ကားအရောင်းအဝယ်အတွေ့အကြုံရှိသူကို ဦးစားပေးမည်။ CV Formနှင့်တကွ လာလျှောက်ရန်။ အသက်(၂၀)အထက်ရှိရမည်။ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်အနီး နေထိုင်သူ ဦးစားပေးမည်။ ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း-09-401604282, 09-422517562 လိပ်စာ-အမှတ်(၈)၊ A-1လမ်း၊ မင်္ဂလာဒုံဥယျာဉ်မြို့တော်၊ မင်္ဂလာဒုံ'.

Advertisement for land/property. Text: 'ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်ရောင်းမည်။ ၁။ လှည်းကျွန်းမြို့၊ ဝိုက်ချုပ်အောင်ဆန်းလမ်း၊ (G)ဥယျာဉ်မြေကျွန်း၊ ငရုပျံ-မိဂျီ(40'x60') (80)သိန်း(120)သိန်း ၂။ (1)ထပ်တိုက်၊ (625 sqft)၊ ငရုပျံမိဂျီ (180)သိန်း Ph: 09-450378377, 09-421161198, 09-799716395'.

Advertisement for a recruitment agency. Text: 'ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်အမြန်ရောင်းမည်။ ၁။ မြန်မာ့ဂုဏ်ရောင်အိမ်ရာဝင်းအတွင်း၊ ဂရုနီအမည်ပေါက် မြေကွက်အကျယ် (၈၄ပေx၉၆ပေ) ၂။ အန်စာတုံးကား -၉စီး ရောင်းမည်။ (၁စီးလျှင်-သိန်း၁၅၀) -ဒီဇယ်(၂.၅/အဖြူရောင်/၁၄ယောက်စီး၊ နိပါတ်အနီ) -အလုံးစုံအာမခံထားရှိပြီး။ (၃၀.၇.၂၀၁၆)ထိ ဖုန်း-၀၉-၅၀၁၅၂၈၅ ၀၉-၇၉၃၁၀၇၉၄၄'.

Large advertisement for 'Bommarwaddy Books'. Text: 'မင်းသိမ် ဆားပူလင်းနှင့်မောင်နှင့် ပရော်ဖက်ဆာ ဒေါက်တာဆိတ်ဖွား ပြီးတော့လည်း ပြီးတာပါဘဲ မိခင်တိုင်းက ဂုဏ်ထူးဆောင်ဆောင်ပေးကြတယ်...။ ဟတ်ချီး ဆိတ်ဖွား အသက်တစ်ရာ အနာမရှိ...။ တရားဥပဒေဆိုတာ ပြည်သူပြည်သားတွေနဲ့ ဆိုင်တယ်။ ပြည်ပိုင်အစိုးရဟာ အဲဒီဥပဒေကို စောင့်ရှောက်ပေးရတဲ့ ဥပဒေရဲ့အရပ်ဖြစ်တယ်။ Tel: 09 25 22 99 559, 09 31058 787'.

Large advertisement for 'Bommarwaddy Books'. Text: 'မင်းသိမ် ဆားပူလင်းနှင့်မောင်နှင့် ပရော်ဖက်ဆာ ဒေါက်တာဆိတ်ဖွား ပြီးတော့လည်း ပြီးတာပါဘဲ မိခင်တိုင်းက ဂုဏ်ထူးဆောင်ဆောင်ပေးကြတယ်...။ ဟတ်ချီး ဆိတ်ဖွား အသက်တစ်ရာ အနာမရှိ...။ တရားဥပဒေဆိုတာ ပြည်သူပြည်သားတွေနဲ့ ဆိုင်တယ်။ ပြည်ပိုင်အစိုးရဟာ အဲဒီဥပဒေကို စောင့်ရှောက်ပေးရတဲ့ ဥပဒေရဲ့အရပ်ဖြစ်တယ်။ Tel: 09 25 22 99 559, 09 31058 787'.

